
Utvalg: 
Mtested: 
Dato: 
Tid: 

K v f j o r d  
kommune 

Kommunestyret 
Ungdomshuset Fram 
14.12.223 
kl 9 : -  1 6 : M t e p r o t o k o l l  

Fremmtte Parti 
Anders Winsjansen AP 

 
Lars-Jonny Pedersen AP 
Liz-Mari Vangsvik AP 
Marianne Bremnes AP 
Aiste Nauburaite FHF 
B r g e  Jentoftsen FHF 
Kristine Liljane Guldhaugen FHF 
Ola Danielsen FHF 
Ole Dreiem FHF 
Birger Holand SP 
Ivar-Martin Pettersen SP 
Kristin Hakonseth SP 
Kare Joakim Bakken SP 
Arne Martin Dahle sv 
Gyrd Harstad sv 
Heidi Merete Frantzen V 
Jan Meyer V 

Forfall Parti Varamedlem Parti 
Roar Martin Rkenes  AP Oline Tjosas AP 

Pedersen 
Jan Kare Ludvigsen FHF Odin Rd land  FHF 
Bente H. F. Berg SP Eirik Eriksen SP 
Frank Aab SP Bernt Otto Berg SP 
Eva Marie Solheim Stor sv Anne Marit Bygdnes sv 
Frode Vik sv Anett Grube sv 

Mtenotater 

M t e  startet klokken 9:15. 
Ordfreren n s k e t  velkommen og foretok opprop. 
Til stede ved mtestar t  var der 23 medlemmer og varamedlemmer. Kommunestyret var 
dermed fulltallig. 
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Varamedlem Jon Kristian Stoltz(SP) forlot klokken 1 : 5 8  og ble samtidig erstattet av 
varamedlem Eirik Eriksen(SP). 
Varamedlem Terje Jacobsen (AP) erstattet representanten Marianne Bremnes, som ble 
innvilget permisjon fra klokken 1 4 : .  

Representanten Lars-Jonny Pedersen (AP) til innkallingen: Varamedlem Oline Pedersen har 
ikke mottatt innkallingen/ sakspapirer. Møteportalen fungerer ikke i henhold til 
forventningene. 
Representanten Jan Meyer (V): Saker er ikke tilgjengelig for omverden. 

Møteinnkalling og saksliste ble enstemmig godkjent. 

Representanten Marianne Bremnes(AP) til sakslisten: Hun ba om at referatsak møteplan 
løftes til politisk sak. 

Ordfører Birger Holand (SP) til forretningsorden: Viste til at det var mange saker på 
dagsorden og foreslo derfor å innføre taletid; inntil 5 min innlegg, 1 minutt til sak, 1 minutt 
replikk og 2 minutt svar replikk. 
Kommunestyret bifalt forslag til taletid. 

Kommunedirektøren orienterer om om at planen er å ta fullt i bruk Møte + fra og med mars- 
møtene. 

Til forretningsorden: 
Representanten Lars-Jonny Pedersen(AP): Streaming av utvalgsmøter(hovedutvalg) bør 
komme i gang så snart som mulig i 2 2 4 .  

Kommunedirektøren orienterte om at 25-årsjubilanter vil delta fra klokken 1 2 : .  Ordfører og 
kommunedirektøren vil da dele ut kort, gavekort og blomst til dem. 

Sakene ble behandlet i rekkefølge: PS/58, PS 59/23, PSPS 63/23, PS 64/23, PS62/23, PS 
65/23. 

Møteslutt klokken 1 6 : .  

Birger Holand 
Ordfører 
Underskrifter: 

Merete Lisbet Halvorsen 
Rådgiver 
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Saksliste 
Saksnr 
PS-58/23 
PS-59/23 
P S - 6 2 3  
PS-61/23 
PS-62/23 
PS-63/23 
PS-64/23 
PS-65/23 
PS-66/23 
PS-67/23 
PS-68/23 
PS-69/23 
P S - 7 / 2 3  
PS-71/23 
PS-72/23 
PS-73/23 
R S - 9 / 2 3  
R S - 1 2 3  

RS-11/23 
RS-12/23 
PS-74/23 
PS-75/23 
PS-76/23 
PS-77/23 
PS-78/23 
PS-79/23 
P S - 8 2 3  
PS-81/23 
PS-82/23 
PS-83/23 
PS-84/23 
PS-85/23 
PS-86/23 
PS-87/23 

PS-88/23 
PS-89/23 
P S - 9 2 3  
PS-91/23 

Sakstittel 
Godkjenning av matebok 
Sporretime 
Kvaefjord kommunes budsjett 2 2 4  og okonomiplan 2 2 4 - 2 2 7  
Tidsforskyvning av investeringer 
Kommuneplanens arealdel - godkjenning av planprogram 
Plan for brann og redningstjenesten i Kvaefjord kommune 
Ny brannstasjon Borkenes 
Tilstandsrapport for grunnskolen i Kvaefjord 2 2 3  
Rapport om forebygging av mobbing host 2 2 3  
Statlige spillemidler- kommunal prioritering for tiltak   2 2 4  
Mulighetsstudie Flesnes skole 
Ny samarbeidsavtale mellom Kvaefjord kommune og UNN HF 
Forskriftsendring som folge av ny fylkesinndeling 
Ny selskapsavtale KomRev NORD IKS 
Soknad om tilskudd, Fontenehuset 
Referatsaker 
Protokoll fra Kontrollutvalgets m t e  23.11.223 
Horingsinnspill til rullering av opplaeringstilbudet i Troms fylkeskommune 
skolearet 24/25 
Vertskommunetilskudd og skjermingsordninger 
Politisk moteplan 2 2 4  14.12.223 
Valg av administrasjonsutvalg 
Valg av ungdomsrad 
Valg av kommunal representant til kirkelig fellesrad 
Valg av medlem til Konfliktradet 
Valg til fellesrad for eldre og personer med funksjonsnedsettelse 
Valg av medlem til styret Frivillighetssentralen 
Valg av sakkyndig nemd og ankenemd eiendomsskatt 
Valg av samarbeidsutvalg til skole og barnehager 
Valg av styremedlem Sor-Troms museum 
Valg av representant til Arkiv Troms IKS 
Valg til representantskap Halogaland Ressursselskap IKS 
Valg til representantskap KomRev NORD IKS 
Valg til representantskap K-Sekretariatet IKS 
Valg til representantskap Sor-Troms Interkommunale Utvalg mot Akutt 
forurensning (STIUA) 
Valg Midtre Halogaland friluftsrad 
Valg til NNDs legat til beste for psykisk utviklingshemmede 
Valg til vannomradeutvalg 
Politisk mgteplan for 2 2 4  
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58/23 Godkjenning av møtebok 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Det er ikke kommet inn noen merknader eller anførsler til møteboka fra ovennevnte møte i 
kommunestyret. 

KS - 58/23 vedtak 
Kvæfjord kommunestyre godkjenner møtebok fra kommunestyrets møte 1 3 . 1 . 2 2 3  
Til å signere møteboka velges: 
1 . Jan Kåre Ludvigsen 
2. Jan Meyer 

Kvæfjord kommunestyre godkjenner møtebok fra kommunestyrets møte XX.XX.XXXX. 
Til å signere møteboka velges: 
1. Jan Kåre Ludvigsen 
2. Jan Meyer 

59/23 Spørretime 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Representanten Liz Mari Vangsvik (AP) spør om Kvæfjord kommune har hjelpetiltak til de 
som trenger ekstra hjelp og penger til jul. 

Representanten Arne Martin Dahle(SV) tok opp spørsmål om tankene på fabrikktomten på 
Borkenes er sertifisert til n y /  endret bruk ettersom de nå er tatt i bruk etter å ha stått tom i 
mange år. 

Representanten Ivar Martin Pettersen(SP) stilte spørsmålet: 
Hvorfor kan ikke det som ligger på postlisten være åpent for innsyn uten å måtte be om det. 
Alle som ber om innsyn får uansett tilgang til saken. Så i mitt hodet virker det bare som 
merarbeid, både for den som ber om innsyn og må vente til noen på Rådhuset åpner den, og 
for den som sitt på Rådhuset som må gå inn i systemet og sende saken ut til den som spør. 
Kan ordfører bidra til en enklere løsning på dette systemet. 

Representanten Ivar Martin Pettersen (SP) stilte spørsmålet: om 
Veilys. 
Ett tema som vi har snakket en del om. Det er har vært mindreforbruk på dette området i 
forhold til det som var budsjettert tidligere. Hva skjer med "restbeløpet". Blir det overført 
til årets budsjett eller har kommunene "spart" disse kronene. Hvordan ligger vi an i år, bruker 
vi vedtatte midler eller har vi "spart" i år også? 

Representanten Aiste Nauburaite(FHF) viser til at det ligger mye rot og søppel og bilvrak på 
enkelte eiendommer. Hun spør om hvordan kan vi få ryddet opp i dette. Hun sier at det er 
skjemmende for innbyggere og besøkende/ turister. Det er også farlig avfall. 
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KS - 59/23 vedtak 

Saken fremmes uten innstilling. 

6 / 2 3  Kvæfjord kommunes budsjett 2 2 4  og økonomiplan 
2 2 4 - 2 2 7  

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Kvæfjord formannskap 27.11.223 - 57/23 vedtak (Formannskapets innstilling til 
kommunestyret): 
1. De økonomiske rammer og prioriteringer som fremgår av Kommunedirektørens forslag, 
legges til grunn for den økonomiske planleggingen i budsjett- og økonomiplanperioden. 
2. Driftsbudsjettet for 2 2 4  vedtas som vist i §5-4 Bevilgningsoversikt - (1A), med 
spesifisering i § 5-4 Sum bevilgninger drift , slik de fremkommer i vedlegg til 
Kommunedirektørens forslag. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å overføre midler fra lønnsreserven til de enkelte 
tjenesteområder når de kommunale lønnsforhandlingene er gjennomført. 
4. Investeringsbudsjettet for 2 2 4  vedtas som vist i§ 5-5 Bevilgningsoversikt - investering 
første ledd og § 5-5 Bevilgningsoversikt - investering andre ledd, slik de fremkommer i 
vedlegg til Kommunedirektørens forslag. 
5. Skattøre 2 2 4  vedtas til høyeste lovlige sats etter Stortingets vedtak. 
6. Eiendomsskatt utskrives i medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 på alle faste 
eiendommer i hele kommunen, jf. Eiendomsskatteloven §3a og kommunale 
eiendomsskattevedtekter. Eiendomsskattesatsen er 3,75 promille. Eiendomsskatten forfaller 
til betaling samtidig som de kommunaltekniske gebyrer. 
7. Kvæfjord kommune beregner de økonomiske konsekvensene for eierne av bygg ved en 
eventuell kontormessig oppjustering av eiendomsskattesatsen i 2 2 4  gjeldende fra 2 2 5  før 
endelig vedtak om justering. 
8. Det gis for skatteåret 2 2 4  fritak for eiendomsskatt med hjemmel i eiendomsskatteloven § 
7a og b for følgende eiendommer: 
a. Gnr/bnr 13/25 Samhold ungdomslaget 
b. Gnr/bnr 16/13 Ungdomslaget Nytt Mot 
c. Gnr/bnr 18/5 Grendelaget Godt Håp 
d. Gnr/bnr 22/8 Moelv skole Bygdelaget Gullhornet 
e. Gnr/bnr 27/11 Harstad turlag 
f. Gnr/bnr 3 / 5 1  Ungdomslaget Vårglimt 
g. Gnr/bnr 3 / 8 9  Kvæfjord kystlag 
h. Gnr/bnr 32/24 Hemmestad grendehus 
i. Gnr/bnr 39/23 Kveøy grendehus 
j. Gnr/bnr 47/128 Ungdomslaget Varden 
k. Gnr/bnr 55/41 Kvæfjord skytterlag 
I. Gnr/bnr 55/41 Fnr 2, Kvæfjord Røde kors 
m. Gnr/bnr 56/12 Gunnhild Fochsen 
n. Gnr/bnr 5 6 / 2 S n r  1, Bygdeveien 32B Kvæfjord pensjonistforening 
o. Gnr/bnr 56/92 Hans Egedes vei 7 UL Fram 
p. Gnr/bnr 56/98 Fnr 1, Kvæfjord båtforening 
q. Gnr/bnr 56/179 Vidar Andreas Larsen 
r. Gnr/bnr 61/4 Parsell av Elde Moloanlegg 
s. Gnr/bnr 66/51 Bremnes/Aspenes velforening 
t. Gnr/bnr 9 / 3  Kveøy Marina AL 
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u. Gnr/bnr 58/45 Bergsveien 75 - Gjøreredet 
9. Det gis for skatteåret 2 2 4  fritak for eiendomsskatt med hjemmel i eiendomsskatteloven 
§7c for nyoppført bolig i inntil 1 å r ,  regnet fra ferdigstillelse i 2 2 4 .  Med bolig menes her 
enebolig og leilighetsbygg som fullt ut skal brukes til husvære. Med ferdigstillelse menes 
ferdigattest fra kommunal bygningsmyndighet. 
1. Kommunestyret vedtar at alle investeringer på investeringsbudsjett skal lånefinansieres 
1% , med unntak av egenkapitalinntekter KLP. 
11. Kvæfjord kommune tar opp inntil 1 k r  i lån til finansiering av videre utlån til 
boligformål jf. Kommunelovens§ 14-17. 
12. Kvæfjord kommune kan benytte driftskreditt eller ta opp likviditetslån innenfor en ramme 
på 2 m i l l .  kr, jf. Kommuneloven§ 14-15 tredje ledd. 
13. Betalingssatser og gebyrer for Kvæfjord kommune vedtas slik de fremkommer under 
vedlegg - priser og gebyrsatser. Endringene gjelder fra 1 . 1 . 2 2 4  dersom ikke annet 
fremgår av dokumentet. 
14. Kurdøgnpris for institusjonsopphold settes til 62 165 kr i henhold til forskrift om 
egenandel for kommunale helse- og omsorgstjenester. 
15. Med hjemmel i forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Kvæfjord 
kommune, vedtas slike godtgjøringer i 2 2 4 :  
a. Forskriften§ 4: Dekning av utgifter som følger av vervet: Inntil 575 kr pr møtedag 
b. Forskriften§ 4: Dekning av ikke-dokumentert tapt inntekt: Inntil 575 kr pr møtedag 
c. Forskriften § 4: Dekning for kontorhold: 1258 kr pr år. 
d. Forskriften § 5: Ordinær møtegodtgjøring: 649 kr pr dag 
e. Forskriften § 6: Godtgjøring til ordfører: 1 38 kr pr år 
f. Forskriften § 6: Godtgjøring til varaordfører: 373 6 8 k r  pr år 
g. Forskriften § 6: Formannskapets øvrige medlemmer og lederne av teknisk utvalg, 
levekårsutvalg og kontrollutvalg: 31 1 4 k r  pr år. 
16. Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak i kommunestyremøtet i mars 
2 2 4 ,  som skisserer rammer og retning for omstillingsarbeidet som omtales i budsjett og 
økonomiplan 2 2 4 - 2 2 7  under kapitel «tid for omstilling». 
17. Folkevalgte råd og utvalg, samt kommunedirektøren pålegges å innrette virksomheten i 
samsvar med vedtatt budsjett. For enkeltsaker som vedtas i løpet av året skal det påvises 
tertialrapporter, årsmeldinger og regnskapssaken og ellers slik kommunedirektøren finner 
nødvendig. 
18. Kvæfjord kommunes økonomiplan 2 2 4 - 2 2 7  danner grunnlag for arbeidet med senere 
årsbudsjett. Kommunedirektøren forbereder foreslåtte tiltak og endringer, slik at disse kan 
iverksettes etter kommunestyrets godkjenning. Ut over skisserte tiltak og endringer i 
økonomiplanen, kan kommunedirektøren også fremme alternative forslag som grunnlag for 
senere behandling av budsjett og økonomiplan. 
19. Om belyst 
I forbindelse med de diskusjoner og det fokus som har vært på belyst i forbindelse med 
etablering av aktivitet på den gamle fabrikktomta, ber vi om at det vurderes nærmere hva 
som påvirker belyst i kommunen. Vi ønsker at Kvæfjord skal være en vekstkommune, og 
sentralt for å komme i denne posisjonen er belyst. folk må trives og ha lyst til å bo her. I ei 
vurdering av belyst ber vi om at kommunen vurderer tiltak under følgende temaer: 
- Næringsliv 
- Bomiljø, boligbygging 
- Helse og omsorg 
- Oppvekst 
- Fritidstilbud (særlig barn og unge) 
- Natur og miljø . 
Det bør også være ei vurdering av tjenestetilbud som det er aktuelt å benytte i Harstad 
kommune. 
Dersom det er mulig, bør det også gis en vurdering av økonomiske konsekvenser av de 
forskjellige tiltakene. 
Det er naturlig at belyst sees i sammenheng med det igangsatte planarbeidet: 
Vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren gjøre en vurdering av tiltak knyttet til belyst 
i kommunen. Tiltakene må sees i sammenheng med pågående planarbeid. 
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2. 
2 . 1 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har i tidligere sak bedt om 
at tilgjengeligheten til Kvæfjord rådhus utbedres. Vi har pekt på at rampen ved 
inngangspartiet er i svært dårlig forfatning og ikke er etter rådende forskrifter for universell 
utforming. Vi ber om at utbedring av rampe eller annen løsning som ivaretar universell 
utforming av inngangspartiet på rådhuset tas med i budsjettet for 2 2 4 .  
2 . 2 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har i tidligere vedtak bedt 
om at Kvæfjord kommune arbeider aktivt med å utbedre tilgang til friluftsområder og spesielt 
til fjæra. Vi ber om at det settes av midler til videre arbeid med dette i budsjettet for 2 2 4  og i 
økonomiplanen. 
2 . 3 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser ser at det er satt av midler 
til utbedring av uteområdene ved Borkenes skole. Vi ber om at det blir satt fokus på 
universell utforming i denne forbindelse, og at det settes av nødvendige midler til dette i 
budsjettet for 2 2 4 .  
2 . 4 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har fått orientering om 
prosessen angående omstilling innenfor helse og omsorg. Rådet ønsker å aktivt være med i 
denne prosessen og bli informert fortløpende, slik at vi har mulighet til å komme med innspill. 
21. 
21.1. Levekårsutvalget ser nødvendigheten av å jobbe med sykefravær, og ber 
kommunestyret ta følgende innspill med i sin behandling av budsjett 24 og økonomiplan 
2 2 4 - 2 2 7 :  

• Kvæfjord kommunestyre bør vedta et måltall for sykefravær på maksimalt 
landsgjennomsnittet for hver enkelt sektor. 

• Oppfølging av sykefravær bør behandles i administrasjonsutvalget, før det legges 
fram som politisk sak i kommunestyret. 

• Det skal til hvert kommunestyremøte rapporteres om nedgangen i sykefravær og 
arbeidet med å nå måltallet. 

21.2. Levekårsutvalget ber om at det startes et planarbeid for å rekruttere og beholde 
kompetansearbeidsplasser i helse, skole og barnehage og at dette innarbeides i 
økonomiplanen. 
22. Eiendomsskatt 
22.1. Fra 1. januar 2 2 4  innføres et bunnfradrag på eiendomsskattegrunnlaget for 
eiendommer som omfattes av eiendomsskatt på kr. 5 . p r .  eiendom før beregning av 
eiendomsskatt. 
22.2. Inndekning tas over bruk av disposisjonsfond for 2 2 4 ,  for 2 2 5  innarbeides dette i 
økonomiplan. 
23. Vedlikehold av kommunale bygg 
23.1. Kvæfjord kommunestyre ber om at det innledes forhandlinger med Kvæfjord Eiendom 
AS om en langsiktig avtale for vedlikehold av kommunale bygninger. 
23.2. Det skal også utredes og forhandles om at selskapet kjøper kommunale bygg med 
langsiktig tilbakeleieavtale med Kvæfjord kommune. 
24. Veilys 
24.1. Kvæfjord kommunes vedtatte budsjett for 2 2 3  om veilys er ikke blitt gjennomført. 
24.2. Kvæfjord kommunestyre finner det uakseptabelt at kommunestyrets vedtak ikke blir 
gjennomført. 
24.3. Kvæfjord kommunestyre ber om å få seg forelagt en plan for gjennomføring av 
veilysplanen. 

Hovedinnlegg fra representanten Lars-Jonny Pedersen (AP) 
Hovedinnlegg fra representanten Gyrd Harstad (SV) 
Hovedinnlegg fra representanten Kåre Bakken(SP) 
Hovedinnlegg fra Jan Meyer(V) 
Hovedinnlegg fra Ola Danielsen (FHF) 
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Forslag fremmet av representanten Heidi Frantzen (V) signert av representanten Jan Meyer 
(V), representanten Lars-Jonny Pedersen (AP) og representanten Gyrd Harstad(SV) Forslag 
1 : 
Kvæfjord kommune budsjett 2 2 4  og økonomiplan 2 2 4  - 2 2 7  
Fellesforslag til et nytt pkt. i formannskapets innstilling fra 
Venstre Arbeiderpartiet Sosialistisk Venstreparti 

Vik oppvekstsenter er den instititusjon som har et stabilt barnetall med en liten økning. 
Skoledelen (fire års-trinn) har et økt barnetall i motsetning til nedgangen i barnetallet i 
Kvæfjord. Skoledelen i Vik har i dag en 25 elever og barnehagedelen har 41 barn. Det er til 
sammen 61 
barn i oppvekstsenteret som skal bruke samme uteområde som mangler det meste. I tillegg 
er inventaret gammelt og nedslitt. Borkenes skole har 7 b a r n  (fire års-trinn) som skal bruke 
et uteområde som skal utvikles i 2 2 4  med investeringer på flere mill. kroner. 
Skoledelen sliter med gammelt inventar fra forrige århundre som er helt nedslitt og klar for 
utskifting. Dette er også situasjonen med barnehagedelen. 
Uteområdet mangler lekeapparater og muligheter for ulike aktiviteter som er viktige for barns 
utvikling. Ikke bare skoledelen, men også barnehagedelen. 
Uteområdet mangler lekeapparater og muligheter for ulike aktiviteter som er viktig for barns 
utvikling. Ikke bare skoledelen, men også barenhagedelen av oppvekstsenteret trenger også 
opprustning både ute og inne .. 
Det viser til uttalelser fra FAU og SU ved Vik oppvekstsenter. 
Forslag til nytt pkt.i formannskapets innstilling. 

1 . Vik oppvekstsenter sliter med gammelt og nedslitt inventar og uteområdet mangler 
installasjoner som motiverer for aktivitet. 

2. Kvæfjord kommunestyre vedtar som en start å bevilge 1 5 5 k r  til opprustning av 
inventar og uteområde med aktivitetsfremmende installasjoner ved Vik 
oppvekstsenter. Bevilgingen dekkes ved bruk av disposisjonsfondet for 2 2 4 .  

3. En plan for bruken av midlene må involvere Oppvekstsenteret sine ansatte i nært 
samarbeid med kommunens administrasjon. 

4. Kommunene har i tillegg muligheter til å utvikle en plan for uteområdet som vil kunne 
gi grunnlag for ekstern støtte der spillemidler vil være et eksempel. 

Forslag fremmet av fra representanten Lars-Jonny Pedersen (AP) Forslag 2: 
Arbeiderpartiet er glad for den økte satsningen på kommunale veier. Vi ser allikevel behovet 
for ytterligere økning på veivedlikeholdet for å forsere etterslepet. 
Forslag: 
1. Kvæfjord kommunestyre øker summen på veivedlikehold med B k r  mer en 
kommunedirektørens forslag for 2 2 4 .  Totalt 3,3 millioner kroner. Dette dekkes inn via 
disposisjonsfond. 
2. Kvæfjord kommunestyre ber kommunedirektøren innarbeide samme sum hvert år i 
økonomiplanperioden 2 2 4 - 2 2 7 .  

Med vennlig hilsen 

Lars-Jonny Pedersen 
Kvæfjord AP 

Forslag fremmet av representantene Lars-Jonny Pedersen (AP) Forslag 3 : 
Fellesforslag til økonomiplan for år 2 2 5 .  
Venstre Arbeiderparti Sosialistisk Venstreparti 
Borkenes stadion friidrettsanlegg 
Saken bygger på følgende planer: 
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1. Prosjekt: Borkenes stadion og anlegg for friidrett med fast dekke og hopp og kulestøt 
svingene - 24 sider med detaljerte beskrivelser fra Sven Aune AS. Som har hatt totalansvar 
så langt for utbyggingen av Borkenes stadion. 
2. Notat om: Et økonomisk framskrevet notat om kostnader og bidrag i et 223-perspektiv 
der kommunen vil ha en nettoutgift på 2,128 mill. kr. og en argumentasjon for viktigheten av 
friidrettsdelen av stadion. 
3. Brev fra Stangnes Rå vgs. som beskriver ønske om et friidrettsanlegg Borkenes stadion. 

Friidrettsanlegget inngår i detaljplanen for skole- og idrettsområde. Friidrettsanlegget er ikke 
planlagt realisert i den framlagte økonomiplanen. Den detaljerte planen for friidrettsanlegget 
gjenstår i realiseringen av områdeplanen. 

Friidrettsanlegget vil ha stor betydning for å kunne beholde idrettslinja ved studiestedet på 
Rå. Dette prosjektet var inne i kommunens økonomiplan tidligere. Vi mener at det er viktig å 
legge til rette for at de eksisterende linjene på studiestedet Rå ikke flyttes. Det må gjerne 
arbeides for å få nye linjer til studiestedet i Rå i Kvæfjord, men vi må ikke glemme å trygge 
de tilbudene som nå er på Rå. Friidrettsanlegget er beregnet til 7 mill. kr i 2 2 3  der 
nettoutgiften for kommunen er beregnet til 2,128 mill. kr. når anlegget står ferdig godkjent, og 
spillemidler, momsrefusjon og beregnet dugnadsinnsats er gjennomført. En beregnet 
utskifting av masse er også trukket fra etter teknisk vurdering fra Sven Aune AS. 

Borkenes stadion med et friidrettsanlegg slik prosjektet foreslår vil gjøre idrettsområdet og 
stadion til et fullverdig idrettsområde. Her er det i dag 5 e l e v e r  fra Stangnes Rå vgs. og 
Borkenes skole. Det vil også gjøre det vanskelig å flytte idrettslinja til Harstad. 

Forslag til vedtak: 
1. Kvæfjord kommune vedtar å realisere friidrettsanlegget på Borkenes stadion i 2 2 5  etter 
framlagte detaljerte planer for gjennomføringen, og det justerte kostnadsbilde som er 
tilgjengelig. 
2. Realiseringen vil koste 7 mill. kr som må garanteres av kommunen. Når friidrettsdel er 
realisert vil kommunen sitte igjen med en utgift på ca. 2-2,5 mill. kr. Realiseringen kan bare 
skje når stadion er klar mellom april til september. 

Arbeiderpartiet Sosialistisk Venstreparti Venstre 

Lars-Jonny Pedersen 
Gruppeleder 
for 

Gyrd Harstad 
Gruppeleder 

Jan Meyer 
Gruppeleder 

Forslag fremmet av representanten Aiste Nauburaite (FHF) Forslag 4 : 
Forslag til nytt punkt 25 
FORSLAG VEDRØRENDE KVÆFJORD KOMMUNES BUDSJETT 2 2 4  
Kvæfjord pensjonistforening 
Kvæfjord kommunestyre viser til at Pensjonisten i dag har tilbud til eldre, som drives på 
frivillig basis av medlemmer i Kvæfjord pensjonistforening. Dette er et tilbud som er 
etterspurt av pensjonister, og oppslutningen rundt driften og de arrangementer som 
arrangeres er stor. Det kan nevnes at enkelte onsdagskafeer er mellom 4 - 5 p e r s o n e r  
innom kafeen. Driften av foreningen gjøres via betydelig dugnadsinnsats, der inntekter av 
arrangementene brukes til å drifte lokalene og de nødvendige vedlikeholds og driftsutgifter. 
Foreningen har tatt opp et lån på ca 5 . k r .  for nødvendig vedlikehold, i tillegg til dyre 
strømpriser der det utfordrende for foreningen å ivareta driften. 
Kvæfjord kommunestyre vil berømme Kvæfjord pensjonistforening sin store innsats for å 
tilrettelegge for kommunenes eldre befolkning, det er svært bekymringsfullt hvis de økte 
kostnader som renter og høye strømpriser skulle skape konsekvenser for reduksjon av 
aktiviteter og driften i verste konsekvens kan stoppe opp. 
Det er viktig at driften av pensjonistforeningen opprettholdes på bakgrunn av den 
samfunnsnyttige innsatsen de utfører i dag og også opp mot de demografiske utfordringer 
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kommunene får i årene fremover. På bakgrunn av dette ber kommunestyret 
kommunedirektør ta kontakt med Pensjonistforeningen opp imot kommunenes handlingsplan 
angående ivaretakelse av eldre for å se på mulig samarbeidsområder. 
Kommunestyret vil med bakgrunn i dette bevilge kr. 5 . , -  i et engangstilskudd til Kvæfjord 
Pensjonistforening for 2 2 4  slik at driften kan sikres også for 2 2 4  og årene fremover. 
Beløpet inndekkes ved bruk av kommunenes disposisjonsfond. 

Fellesforslag SP og H/FrP 

Forslag fremmet av representanten Ola Danielsen (FHF) Forslag 5: 
KF - 57 Budsjett og økonomiplan 
Endrings- og tilleggsforslag: 

Endringsforslag punkt 6: 
6. Eiendomsskatt utskrives i medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 på alle faste 
eiendommer i hele kommunen, jf. Eiendomsskatteloven §3a og kommunale 
eiendomsskattevedtekter. Eiendomsskattesatsen er 3 , p r o m i l l e .  Eiendomsskatten forfaller 
til betaling samtidig som de kommunaltekniske gebyrer. 

Endringsforslag punkt 2: 
2. Kvæfjord kommunestyre tar innspill fra felles råd for eldre og personer med 
funksjonsnedsettelse til orientering, og ber om at kommunaldirektør finner inndekning 
gjennom neste års budsjett slik beskrevet i punktene 2. 1 til 2. 4 i innstillingen fra 
formannskapet. 

Endringsforslag punkt 21: 
21. Kvæfjord kommunestyre tar innspill fra Levekårsutvalget til etterretning og ber 
kommunedirektør ta inn følgende inn i budsjett for 2 2 4  og budsjett og økonomiplan 2 2 5 -  
2 2 7 :  

• Kvæfjord kommunestyre vedtar et måltall på 8% for sykefravær i 2 2 4 .  
• Oppfølging av sykefravær skal behandles av administrasjonsutvalget og fremlegges 

til kommunestyret. 
• Det skal til hvert kommunestyremøte rapporteres kort om utviklingen i sykefravær og 

arbeidet med å nå måltallet. 

For øvrig tas levekårsutvalgets innspill benevnt i punktene 21. 1 og 21. 2 til orientering. 

Endringsforslag punkt 22: 
22. Kvæfjord kommunestyre ber kommunedirektøren vurdere innføring av bunnfradrag 
på eiendomsskatt med virkning fra 2 2 5 .  

Endringsforslag punkt 23: 
23. Kvæfjord kommunestyret ber kommunedirektør å utrede hvilket muligheter det er 
for å benytte utvida eierskap og adgang til direkteanskaffelse gjennom kommunen sitt 
eiendomsselskap Kvæfjord eiendom AS eller andre kommunalt eide selskap. Momenter som 
skal vurderes er: 

• Kvæfjord eiendom som utbygger og drifter av det nye beredskapssenteret til Kvæfjord 
kommune. 

• Overføring av hele eller deler av vedlikehold av kommunale bygninger, utearealer, 
parkanlegg mm 

• Salg av kommunale bygninger/eiendommer med mulighet for langsiktige leieavtaler. 
• Innleie av ekstern juridisk bistand dekkes av disposisjonsfond. 

Nytt punkt 24: 
24. Medlemskap i nettverket Kyst og Fjord kommuner 
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Kvæfjord kommunestyre vedtar å tegne medlemskap i nettverket kyst og fjordkommuner. 
Inndekning tas over bruk av disposisjonsfond på kr 3. for 2 2 4  og innarbeides i budsjett 
og økonomiplan 2 2 5 - 2 2 7 .  

Ola Danielsen (FHF) supplerte etterpå forslaget slik: 
Endrings- og tilleggsforslagene finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 

Forslag fremmet av representanten Kåre Bakken (SP) Forslag 6: 
Teknisk selvkost 
Tilføyelse Vann: Utskifte Voktor 
I forbindelse med utskifting av gammel hovedvannledning på Voktor skal det også 
prosjekteres og legges avløpsledning. Dette for å smale avløp for eksisterende bebyggelse 
og ny bebyggelse i området. 

Forslag fremmet av representanten Gyrd Harstad (SV) Forslag 7: 
Motforslag: 
- SV foreslår at stillingsprosenten til varaordfører går tilbake til det den var i perioden 2 1 5  - 
2 1 9  og at de midler som differansen mellom forslag til innstilling og SV sitt forslag utgjør, 
skal gå til tiltak som er knyttet til barn og unge i lavinntektsfamilier. 

Justert forslag fremmet av representanten Gyrd Harstad (SV) på vegne av AP, SV og V 
Tillegg til forslag 3: 

3. Foreslås finansiert gjennom lånefinansiering. 

Votering over innkomne forslag: 
Forslag 1 falt med 12 mot 11 stemmer. 
Forslag 2 falt med 12 mot 11 stemmer. 
Forslag 3 enstemmig vedtatt oversendt formannskapet 
Forslag 4 enstemmig vedtatt 
Forslag 5 

• punkt 2 v e d t a t t  med 12 mot 11 stemmer 
• punkt 21 vedtatt med 14 mot 9 stemmer 
• punkt 22 vedtatt 12 mot 11 stemmer 
• punkt 23 vedtatt 12 mot 11 stemmer 
• punkt 24 enstemmig vedtatt oversendes formannskapet 

Forslag 6 enstemmig vedtatt 
Forslag 7 falt med 17 mot 6 stemmer 

Samlet punktvis votering over formannskapets innstilling supplert med vedtatte 
forslag: 
Punkt 1 -5 enstemmig vedtatt 
punkt 6 vedtatt med 12 mot 11 stemmer 
punkt 7 - 2enstemmig vedtatt 
punkt 21 vedtatt med 12 mot 11 stemmer 
punkt 22 vedtatt med 12 mot 11 stemmer 
punkt 23 vedtatt med 19 mot 4 stemmer 
punkt 24 - 26 enstemmig vedtatt 

Samlet sluttvotering: 
Formannskapets innstilling med vedtatte tilleggsforslag enstemmig vedtatt. 
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KS - 6 / 2 3  vedtak 
1. De økonomiske rammer og prioriteringer som fremgår av Kommunedirektørens forslag, 
legges til grunn for den økonomiske planleggingen i budsjett- og økonomiplanperioden. 

2. Driftsbudsjettet for 2 2 4  vedtas som vist i §5-4 Bevilgningsoversikt - (1A), med 
spesifisering i§ 5-4 Sum bevilgninger drift, slik de fremkommer i vedlegg til 
Kommunedirektørens forslag. 

3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å overføre midler fra lønnsreserven til de enkelte 
tjenesteområder når de kommunale lønnsforhandlingene er gjennomført. 

4. Investeringsbudsjettet for 2 2 4  vedtas som vist i§ 5-5 Bevilgningsoversikt - investering 
første ledd og § 5-5 Bevilgningsoversikt - investering andre ledd, slik de fremkommer i 
vedlegg til Kommunedirektørens forslag. 

5. Skattøre 2 2 4  vedtas til høyeste lovlige sats etter Stortingets vedtak. 

6. Eiendomsskatt utskrives i medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 på alle faste 
eiendommer i hele kommunen, jf. Eiendomsskatteloven §3a og kommunale 
eiendomsskattevedtekter. Eiendomsskattesatsen er 3 , p r o m i l l e .  Eiendomsskatten forfaller 
til betaling samtidig som de kommunaltekniske gebyrer. 

7. Kvæfjord kommune beregner de økonomiske konsekvensene for eierne av bygg ved en 
eventuell kontormessig oppjustering av eiendomsskattesatsen i 2 2 4  gjeldende fra 2 2 5  før 
endelig vedtak om justering. 

8. Det gis for skatteåret 2 2 4  fritak for eiendomsskatt med hjemmel i eiendomsskatteloven § 
7a og b for følgende eiendommer: 
a. Gnr/bnr 13/25 Samhold ungdomslaget 
b. Gnr/bnr 16/13 Ungdomslaget Nytt Mot 
c. Gnr/bnr 18/5 Grendelaget Godt Håp 
d. Gnr/bnr 22/8 Moelv skole Bygdelaget Gullhornet 
e. Gnr/bnr 27/11 Harstad turlag 
f. Gnr/bnr 3 / 5 1  Ungdomslaget Vårglimt 
g. Gnr/bnr 3 / 8 9  Kvæfjord kystlag 
h. Gnr/bnr 32/24 Hemmestad grendehus 
i. Gnr/bnr 39/23 Kveøy grendehus 
j. Gnr/bnr 47/128 Ungdomslaget Varden 
k. Gnr/bnr 55/41 Kvæfjord skytterlag 
I. Gnr/bnr 55/41 Fnr 2, Kvæfjord Røde kors 
m. Gnr/bnr 56/12 Gunnhild Fochsen 
n. Gnr/bnr 5 6 / 2 S n r  1, Bygdeveien 32B Kvæfjord pensjonistforening 
o. Gnr/bnr 56/92 Hans Egedes vei 7 UL Fram 
p. Gnr/bnr 56/98 Fnr 1, Kvæfjord båtforening 
q. Gnr/bnr 56/179 Vidar Andreas Larsen 
r. Gnr/bnr 61/4 Parsell av Elde Moloanlegg 
s. Gnr/bnr 66/51 Bremnes/Aspenes velforening 
t. Gnr/bnr 9 / 3  Kveøy Marina AL 
u. Gnr/bnr 58/45 Bergsveien 75 - Gjøreredet 

9. Det gis for skatteåret 2 2 4  fritak for eiendomsskatt med hjemmel i eiendomsskatteloven 
§7c for nyoppført bolig i inntil 1 å r ,  regnet fra ferdigstillelse i 2 2 4 .  Med bolig menes her 
enebolig og leilighetsbygg som fullt ut skal brukes til husvære. Med ferdigstillelse menes 
ferdigattest fra kommunal bygningsmyndighet. 
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1. Kommunestyret vedtar at alle investeringer pá investeringsbudsjett skal lánefinansieres 
1% , med unntak av egenkapitalinnskudd KLP. 

11. Kvæfjord kommune tar opp inntil 1 k r  i lán til finansiering av videre utlán til 
boligformál jf. Kommunelovens § 14-17. 

12. Kvæfjord kommune kan benytte driftskreditt ellerta opp likviditetslán innenfor en ramme 
pá 2 m i l l .  kr, jf. Kommuneloven § 14-15 tredje ledd. 

13. Betalingssatser og gebyrer for Kvæfjord kommune vedtas slik de fremkommer under 
vedlegg - priser og gebyrsatser. Endringene gjelder fra 1 . 1 . 2 2 4  dersam ikke annet 
fremgár av dokumentet. 

14. Kurdgnpris for institusjonsopphold settes til 62 165 kr i henhold til forskrift om 
egenandel for kommunale helse- og omsorgstjenester. 

15. Med hjemmel i forskrift om folkevalgtes rett til godtgjring og velferdsgoder i Kvæfjord 
kommune, vedtas slike godtgjringer i 2 2 4 :  
a. Forskriften§ 4: Dekning av utgifter som f l g e r  av vervet: Inntil 575 kr pr m t e d a g  
b. Forskriften § 4: Dekning av ikke-dokumentert tapt inntekt: Inntil 575 kr pr m t e d a g  
c. Forskriften § 4: Dekning for kontorhold: 1258 kr pr ar. 
d. Forskriften § 5: Ordinær mtegodtg j r ing:  649 kr pr dag 
e. Forskriften § 6: Godtgjring til ordfrer:  1 38 kr pr ár 
f. Forskriften § 6: Godtgjring til varaordfrer: 373 6 8 k r  pr ar 
g. Forskriften § 6: Formannskapets v r i g e  medlemmer og lederne av teknisk utvalg, 
levekársutvalg og kontrollutvalg: 31 1 4 k r  pr ár. 

16. Kommunestyret ber kommunedirektren legge frem en sak i kommunestyremtet i mars 
2 2 4 ,  sam skisserer rammer og retning for omstillingsarbeidet sam omtales i budsjett og 
konomiplan 2 2 4 - 2 2 7  under kapitel «tid for omstilling». 

17. Folkevalgte rád og utvalg, samt kommunedirektren pálegges á innrette virksomheten i 
samsvar med vedtatt budsjett. For enkeltsaker sam vedtas i l p e t  av áret skal det pávises 
konomisk inndekning i vedtaket. Avviksrapportering til folkevalgt nivá skjer ved 
tertialrapporter, ársmeldinger og regnskapssaken og ellers slik kommunedirektren finner 
ndvendig. 

18. Kvæfjord kommunes konomiplan 2 2 4 - 2 2 7  danner grunnlag for arbeidet med senere 
ársbudsjett. Kommunedirektren forbereder foreslátte tiltak og endringer, slik at disse kan 
iverksettes etter kommunestyrets godkjenning. Ut over skisserte tiltak og endringer i 
konomiplanen, kan kommunedirektren ogsá fremme alternative forslag som grunnlag for 
senere behandling av budsjett og konomiplan. 

19. Om bolyst 
1 forbindelse med de diskusjoner og det fokus som har vært pá bolyst i forbindelse med 
etablering av aktivitet pá den gamle fabrikktomta, ber vi om at det vurderes nærmere hva 
som pávirker bolyst i kommunen. Vi n s k e r  at Kvæfjord skal være en vekstkommune, og 
sentralt for á komme i denne posisjonen er bolyst. folk má trives og ha lyst til á bo her. 1 ei 
vurdering av bolyst ber vi om at kommunen vurderer tiltak under f lgende temaer: 
- Næringsliv 
- Bomi l j ,  boligbygging 
- Helse og omsorg 
- Oppvekst 
- Fritidstilbud (særlig barn og unge) 
- Natur og milj 
Det br ogsá være ei vurdering av tjenestetilbud sam det er aktuelt á benytte i Harstad 
kommune. 
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Dersom det er mulig, bør det også gis en vurdering av økonomiske konsekvenser av de 
forskjellige tiltakene. 
Det er naturlig at bolyst sees i sammenheng med det igangsatte planarbeidet: 
Vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren gjøre en vurdering av tiltak knyttet til bolyst 
i kommunen. Tiltakene må sees i sammenheng med pågående planarbeid. 

2.Kvæfjord kommunestyre tar innspill fra felles råd for eldre og personer med 
funksjonsnedsettelse til orientering, og ber om at kommunaldirektør finner inndekning 
gjennom neste års budsjett slik beskrevet i punktene 2 . 1  til 2.4 i innstillingen fra 
formannskapet. 

2 . 1 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har i tidligere sak bedt om 
at tilgjengeligheten til Kvæfjord rådhus utbedres. Vi har pekt på at rampen ved 
inngangspartiet er i svært dårlig forfatning og ikke er etter rådende forskrifter for universell 
utforming. Vi ber om at utbedring av rampe eller annen løsning som ivaretar universell 
utforming av inngangspartiet på rådhuset tas med i budsjettet for 2 2 4 .  

2 . 2 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har i tidligere vedtak bedt 
om at Kvæfjord kommune arbeider aktivt med å utbedre tilgang til friluftsområder og spesielt 
til fjæra. Vi ber om at det settes av midler til videre arbeid med dette i budsjettet for 2 2 4  og i 
økonomiplanen. 

2 . 3 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser ser at det er satt av midler 
til utbedring av uteområdene ved Borkenes skole. Vi ber om at det blir satt fokus på 
universell utforming i denne forbindelse, og at det settes av nødvendige midler til dette i 
budsjettet for 2 2 4 .  

2 . 4 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har fått orientering om 
prosessen angående omstilling innenfor helse og omsorg. Rådet ønsker å aktivt være med i 
denne prosessen og bli informert fortløpende, slik at vi har mulighet til å komme med innspill. 

21. Kvæfjord kommunestyre tar innspill fra Levekårsutvalget til etterretning og ber 
kommunedirektør ta inn følgende inn i budsjett for 2 2 4  og budsjett og økonomiplan 2 2 5 -  
2 2 7 :  

• Kvæfjord kommunestyre vedtar et måltall på 8% for sykefravær i 2 2 3 .  
• Oppfølging av sykefravær skal behandles av administrasjonsutvalget og fremlegges 

til kommunestyret. 
• Det skal til hvert kommunestyremøte rapporteres kort om utviklingen i sykefravær og 

arbeidet med å nå måltallet. 

For øvrig tas Levekårsutvalgets innspill benevnt i punktene 21.1 og 21.2 i innstillingen til 
formannskapet til orientering. 

22. Eiendomsskatt 
Kvæfjord kommunestyre ber kommunedirektøren vurdere innføring av bunnfradrag på 
eiendomsskatt med virkning fra 2 2 5 .  

23. Vedlikehold av kommunale bygg 
Kvæfjord kommunestyret ber kommunedirektør å utrede hvilket muligheter det er for å 
benytte utvida eierskap og adgang til direkteanskaffelse gjennom kommunen sitt 
eiendomsselskap Kvæfjord eiendom AS eller andre kommunalt eide selskap. 
Momenter som skal vurderes er: 

• Kvæfjord eiendom som utbygger og drifter av det nye beredskapssenteret til Kvæfjord 
kommune. 

• Overføring av hele eller deler av vedlikehold av kommunale bygninger, utearealer, 
parkanlegg mm 
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• Salg av kommunale bygninger/eiendommer med mulighet for langsiktige leieavtaler. 
• Innleie av ekstern juridisk bistand dekkes av disposisjonsfond. 

24. Medlemskap i nettverket Kyst og Fjord kommuner 
Kvæfjord kommunestyre vedtar å tegne medlemskap i nettverket kyst og fjordkommuner. 
Inndekning tas over bruk av disposisjonsfond på kr 3 . f o r  2 2 4  og innarbeides i budsjett 
og økonomiplan 2 2 5 - 2 2 7 .  

25. Kvæfjord kommunestyre viser til at Pensjonisten i dag har tilbud til eldre, som drives på 
frivillig basis av medlemmer i Kvæfjord pensjonistforening. Dette er et tilbud som er 
etterspurt av pensjonister, og oppslutningen rundt driften og de arrangementer som 
arrangeres er stor. Det kan nevnes at enkelte onsdagskafeer er mellom 4 - 5 p e r s o n e r  
innom kafeen. Driften av foreningen gjøres via betydelig dugnadsinnsats, der inntekter av 
arrangementene brukes til å drifte lokalene og de nødvendige vedlikeholds og driftsutgifter. 
Foreningen har tatt opp et lån på ca 5 . k r .  for nødvendig vedlikehold, i tillegg til dyre 
strømpriser der det utfordrende for foreningen å ivareta driften. 
Kvæfjord kommunestyre vil berømme Kvæfjord pensjonistforening sin store innsats for å 
tilrettelegge for kommunenes eldre befolkning, det er svært bekymringsfullt hvis de økte 
kostnader som renter og høye strømpriser skulle skape konsekvenser for reduksjon av 
aktiviteter og driften i verste konsekvens kan stoppe opp. 
Det er viktig at driften av pensjonistforeningen opprettholdes på bakgrunn av den 
samfunnsnyttige innsatsen de utfører i dag og også opp mot de demografiske utfordringer 
kommunene får i årene fremover. På bakgrunn av dette ber kommunestyret 
kommunedirektør ta kontakt med Pensjonistforeningen opp imot kommunenes handlingsplan 
angående ivaretakelse av eldre for å se på mulig samarbeidsområder. 
Kommunestyret vil med bakgrunn i dette bevilge kr. 5 . ,  - i et engangstilskudd til 
Kvæfjord Pensjonistforening for 2 2 4  slik at driften kan sikres også for 2 2 4  og årene 
fremover. 
Beløpet inndekkes ved bruk av kommunenes disposisjonsfond. 

26. Teknisk selvkost 
Tilføyelse Vann: Utskifte Voktor 
I forbindelse med utskifting av gammel hovedvannledning på Voktor skal det også 
prosjekteres og legges avløpsledning. Dette for å smale avløp for eksisterende bebyggelse 
og ny bebyggelse i området. 

Kvæfjord formannskap 27.11.223 

Behandling 

Økonomisjef Hanne Romarheim orienterte innledningsvis. Hun opplyste at det er to feil i 
innstillingens punkt 8 i lista om fritak for eiendomsskatt: 
-bokstav n Gnr/brn 56/2-bokstav 

u Gnr/bnr 58/45 Bergsveien 75 - Gjøreredet 
Kommunedirektørens innstilling ble korrigert for dette. 

Forslag (1) fra Frode Vik (SV), til nytt punkt 19: 
Om bolyst 
I forbindelse med de diskusjoner og det fokus som har vært på bolyst i forbindelse med 
etablering av aktivitet på den gamle fabrikktomta, ber vi om at det vurderes nærmere hva 
som påvirker bolyst i kommunen. 
Vi ønsker at Kvæfjord skal være en vekstkommune, og sentralt for å komme i denne 
posisjonen er bolyst. folk må trives og ha lyst til å bo her. I ei vurdering av bolyst ber vi om at 
kommunen vurderer tiltak under følgende temaer: 

- Næringsliv 
- Bomiljø, boligbygging 
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- Helse og omsorg 
- Oppvekst 
- Fritidstilbud (særlig barn og unge) 
- Natur og miljø 

Det bør også være ei vurdering av tjenestetilbud som det er aktuelt å benytte i Harstad 
kommune. 
Dersom det er mulig, bør det også gis en vurdering av økonomiske konsekvenser av de 
forskjellige tiltakene. 
Det er naturlig at bolyst sees i sammenheng med det igangsatte planarbeidet: 

Vedtak: Formannskapet ber kommunedirektøren gjøre en vurdering av tiltak knyttet til bolyst i 
kommunen. Tiltakene må sees i sammenheng med pågående planarbeid. 

Forslag (2) fra ordfører Birger Holand (SP): løfter vedtak fra fellesrådet for eldre og personer 
med funksjonsnedsettelser til nytt punkt 2: 

1. Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har i tidligere sak bedt om 
at tilgjengeligheten til Kvæfjord rådhus utbedres. Vi har pekt på at rampen ved 
inngangspartiet er i svært dårlig forfatning og ikke er etter rådende forskrifter for 
universell utforming. Vi ber om at utbedring av rampe eller annen løsning som 
ivaretar universell utforming av inngangspartiet på rådhuset tas med i budsjettet for 
2 2 4 .  

2. Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har i tidligere vedtak bedt 
om at Kvæfjord kommune arbeider aktivt med å utbedre tilgang til friluftsområder og 
spesielt til fjæra. Vi ber om at det settes av midler til videre arbeid med dette i 
budsjettet for 2 2 4  og i økonomiplanen. 

3. Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser ser at det er satt av 
midler til utbedring av uteområdene ved Borkenes skole. Vi ber om at det blir satt 
fokus på universell utforming i denne forbindelse, og at det settes av nødvendige 
midler til dette i budsjettet for 2 2 4 .  

4. Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har fått orientering om 
prosessen angående omstilling innenfor helse og omsorg. Rådet ønsker å aktivt 
være med i denne prosessen og bli informert fortløpende, slik at vi har mulighet til å 
komme med innspill. 

Forslag (3) fra ordfører Birger Holand (SP): løfter vedtak fra levekårsutvalget punkt 2 og 3, 
med korrigering i pkt 2 kulepunkt to, til nytt punkt 21: 

1.Levekårsutvalget ser nødvendigheten av å jobbe med sykefravær, og ber 
kommunestyret ta følgende innspill med i sin behandling av budsjett 24 og økonomiplan 
2 2 4 - 2 2 7 :  

• Kvæfjord kommunestyre bør vedta et måltall for sykefravær på maksimalt 
landsgjennomsnittet for hver enkelt sektor. 

• Oppfølging av sykefravær bør behandles i administrasjonsutvalget, før det legges 
fram som politisk sak i kommunestyret. 

• Det skal til hvert kommunestyremøte rapporteres om nedgangen i sykefravær og 
arbeidet med å nå måltallet. 

2. Levekårsutvalget ber om at det startes et planarbeid for å rekruttere og beholde 
kompetansearbeidsplasser i helse, skole og barnehage og at dette innarbeides i 
økonomiplanen. 

Forslag (4) fra Ola Danielsen på vegne av FHF (felleslisten Høyre og Fremskrittspartiet): 
Punkt 7: Endres til: 
Kvæfjord kommune beregner de økonomiske konsekvensene for eierne av bygg ved en 
eventuell kontormessig oppjustering av eiendomsskattesatsen i 2 2 4  gjeldende fra 2 2 5  før 
endelig vedtak om justering. 

Side 16 av 55 



Forslag (5) forslag fra Ola Danielsen på vegne av FHF (felleslisten Høyre og 
Fremskrittspartiet): 
Punkt 1: Endres til: 
Kommunestyret vedtar at alle investeringer på investeringsbudsjett skal lånefinansieres 
1 % ,  med unntak av egenkapitalinntekter KLP. 

Forslag (6) fra Ola Danielsen på vegne av SP og FHF til nytt punkt 22: 
Eiendomsskatt 

1. Fra 1. januar 2 2 4  innføres et bunnfradrag på eiendomsskattegrunnlaget for 
eiendommer som omfattes av eiendomsskatt på kr. 5 . p r .  eiendom før 
beregning av eiendomsskatt. 

2. Inndekning takes over bruk av disposisjonsfond for 2 2 4 ,  for 2 2 5  innarbeides dette i 
økonomiplan. 

Forslag (7) fra Ola Danielsen på vegne av SP og FHF til nytt punkt 23: 
Vedlikehold av kommunale bygg 

1. Kvæfjord kommunestyre ber om at det innledes forhandlinger med Kvæfjord Eiendom 
AS om en langsiktig avtale for vedlikehold av kommunale bygninger. 

2. Det skal også utredes og forhandles om at selskapet kjøper kommunale bygg med 
langsiktig tilbakeleieavtale med Kvæfjord kommune. 

Forslag (8) Fellesforslag fra Ola Danielsen på vegne av SP og FHF til nytt punkt 24: 
Veilys 

1. Kvæfjord kommunes vedtatte budsjett for 2 2 3  om veilys er ikke blitt gjennomført. 
2. Kvæfjord kommunestyre finner det uakseptabelt at kommunestyrets vedtak ikke blir 

gjennomført. 
3. Kvæfjord kommunestyre ber om å få seg forelagt en plan for gjennomføring av 

veilysplanen 
Forslag (9) fra Birger Holand (SP): I innstillingens punkt 11 endres beløpet til 1mi l l ioner  
kroner. 

Votering: 
• 
• 

• 
• 

• 

• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 

Kommunedirektørens innstilling punkt 1-6 enstemmig vedtatt . 
Innstillingens punkt 7 satt opp mot forslag (4) fra Ola Danielsen FHF: 1 stemme avgitt 
for innstillingen og 6 stemmer avgitt for forslag FHF. Forslag fra Ola Danielsen vedtatt 
mot 1 sremme. 
Innstillingens punkt 8 og 9 enstemmig vedtatt. 
Innstillingens punkt 1 s a t t  opp mot forslag (5) fra Ola Danielsen FHF. Forslag fra Ola 
Danielsen vedtatt mot 1 stemme. 
Innstillingens punkt 11 satt opp mot forslag (9) fra Birger Holand SP. Forslag fra 
Birger Holand enstemmig vedtatt. 
Innstillingens punkt 12-18 enstemmig vedtatt . 
Forslag (1) fra Frode Vik SV til nytt pkt 19 enstemmig vedtatt. 
Forslag (2) fra Birger Holand SP til nytt punkt 2enstemmig vedtatt . 
Forslag (3) fra Birger Holand SP til nytt punkt 21 enstemmig vedtatt. 
Forslag (6) fra Ola Danielsen for SP/FHF vedtatt mot 2 stemmer . 
Forslag (7) fra Ola Danielsen for SP/FHF enstemmig vedtatt . 
Forslag (8) fra Ola Danielsen for SP/FHF til nytt pkt 24 enstemmig vedtatt. 

KF - 57/23 vedtak 
1. De økonomiske rammer og prioriteringer som fremgår av Kommunedirektørens forslag, 
legges til grunn for den økonomiske planleggingen i budsjett- og økonomiplanperioden. 
2. Driftsbudsjettet for 2 2 4  vedtas som vist i §5-4 Bevilgningsoversikt - (1A), med 
spesifisering i § 5-4 Sum bevilgninger drift , slik de fremkommer i vedlegg til 
Kommunedirektørens forslag. 
3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å overføre midler fra lønnsreserven til de enkelte 
tjenesteområder når de kommunale lønnsforhandlingene er gjennomført. 
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4. Investeringsbudsjettet for 2 2 4  vedtas som vist i§ 5-5 Bevilgningsoversikt - investering 
første ledd og § 5-5 Bevilgningsoversikt - investering andre ledd, slik de fremkommer i 
vedlegg til Kommunedirektørens forslag. 
5. Skattøre 2 2 4  vedtas til høyeste lovlige sats etter Stortingets vedtak. 
6. Eiendomsskatt utskrives i medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 på alle faste 
eiendommer i hele kommunen, jf. Eiendomsskatteloven §3a og kommunale 
eiendomsskattevedtekter. Eiendomsskattesatsen er 3,75 promille. Eiendomsskatten forfaller 
til betaling samtidig som de kommunaltekniske gebyrer. 
7. Kvæfjord kommune beregner de økonomiske konsekvensene for eierne av bygg ved en 
eventuell kontormessig oppjustering av eiendomsskattesatsen i 2 2 4  gjeldende fra 2 2 5  før 
endelig vedtak om justering. 
8. Det gis for skatteåret 2 2 4  fritak for eiendomsskatt med hjemmel i eiendomsskatteloven § 
7a og b for følgende eiendommer: 
a. Gnr/bnr 13/25 Samhold ungdomslaget 
b. Gnr/bnr 16/13 Ungdomslaget Nytt Mot 
c. Gnr/bnr 18/5 Grendelaget Godt Håp 
d. Gnr/bnr 22/8 Moelv skole Bygdelaget Gullhornet 
e. Gnr/bnr 27/11 Harstad turlag 
f. Gnr/bnr 3 / 5 1  Ungdomslaget Vårglimt 
g. Gnr/bnr 3 / 8 9  Kvæfjord kystlag 
h. Gnr/bnr 32/24 Hemmestad grendehus 
i. Gnr/bnr 39/23 Kveøy grendehus 
j. Gnr/bnr 47/128 Ungdomslaget Varden 
k. Gnr/bnr 55/41 Kvæfjord skytterlag 
I. Gnr/bnr 55/41 Fnr 2, Kvæfjord Røde kors 
m. Gnr/bnr 56/12 Gunnhild Fochsen 
n. Gnr/bnr 5 6 / 2 S n r  1, Bygdeveien 32B Kvæfjord pensjonistforening 
o. Gnr/bnr 56/92 Hans Egedes vei 7 UL Fram 
p. Gnr/bnr 56/98 Fnr 1, Kvæfjord båtforening 
q. Gnr/bnr 56/179 Vidar Andreas Larsen 
r. Gnr/bnr 61/4 Parsell av Elde Moloanlegg 
s. Gnr/bnr 66/51 Bremnes/Aspenes velforening 
t. Gnr/bnr 9 / 3  Kveøy Marina AL 
u. Gnr/bnr 58/45 Bergsveien 75 - Gjøreredet 
9. Det gis for skatteåret 2 2 4  fritak for eiendomsskatt med hjemmel i eiendomsskatteloven 
§7c for nyoppført bolig i inntil 1 å r ,  regnet fra ferdigstillelse i 2 2 4 .  Med bolig menes her 
enebolig og leilighetsbygg som fullt ut skal brukes til husvære. Med ferdigstillelse menes 
ferdigattest fra kommunal bygningsmyndighet. 
1. Kommunestyret vedtar at alle investeringer på investeringsbudsjett skal lånefinansieres 
1% , med unntak av egenkapitalinntekter KLP. 
11. Kvæfjord kommune tar opp inntil 1 k r  i lån til finansiering av videre utlån til 
boligformål jf. Kommunelovens § 14-17. 
12. Kvæfjord kommune kan benytte driftskreditt eller ta opp likviditetslån innenfor en ramme 
på 2 m i l l .  kr, jf. Kommuneloven § 14-15 tredje ledd. 
13. Betalingssatser og gebyrer for Kvæfjord kommune vedtas slik de fremkommer under 
vedlegg - priser og gebyrsatser. Endringene gjelder fra 1 . 1 . 2 2 4  dersom ikke annet 
fremgår av dokumentet. 
14. Kurdøgnpris for institusjonsopphold settes til 62 165 kr i henhold til forskrift om 
egenandel for kommunale helse- og omsorgstjenester. 
15. Med hjemmel i forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Kvæfjord 
kommune, vedtas slike godtgjøringer i 2 2 4 :  
a. Forskriften§ 4: Dekning av utgifter som følger av vervet: Inntil 575 kr pr møtedag 
b. Forskriften § 4: Dekning av ikke-dokumentert tapt inntekt: Inntil 575 kr pr møtedag 
c. Forskriften § 4: Dekning for kontorhold: 1258 kr pr år. 
d. Forskriften § 5: Ordinær møtegodtgjøring: 649 kr pr dag 
e. Forskriften § 6: Godtgjøring til ordfører: 1 38 kr pr år 
f. Forskriften § 6: Godtgjøring til varaordfører: 373 6 8 k r  pr år 
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g. Forskriften§ 6: Formannskapets øvrige medlemmer og lederne av teknisk utvalg, 
levekårsutvalg og kontrollutvalg: 31 1 4 k r  pr år. 
16. Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak i kommunestyremøtet i mars 
2 2 4 ,  som skisserer rammer og retning for omstillingsarbeidet som omtales i budsjett og 
økonomiplan 2 2 4 - 2 2 7  under kapitel «tid for omstilling». 
17. Folkevalgte råd og utvalg, samt kommunedirektøren pålegges å innrette virksomheten i 
samsvar med vedtatt budsjett. For enkeltsaker som vedtas i løpet av året skal det påvises 
tertialrapporter, årsmeldinger og regnskapssaken og ellers slik kommunedirektøren finner 
nødvendig. 
18. Kvæfjord kommunes økonomiplan 2 2 4 - 2 2 7  danner grunnlag for arbeidet med senere 
årsbudsjett. Kommunedirektøren forbereder foreslåtte tiltak og endringer, slik at disse kan 
iverksettes etter kommunestyrets godkjenning. Ut over skisserte tiltak og endringer i 
økonomiplanen, kan kommunedirektøren også fremme alternative forslag som grunnlag for 
senere behandling av budsjett og økonomiplan. 
19. Om bolyst 
I forbindelse med de diskusjoner og det fokus som har vært på bolyst i forbindelse med 
etablering av aktivitet på den gamle fabrikktomta, ber vi om at det vurderes nærmere hva 
som påvirker bolyst i kommunen. 
Vi ønsker at Kvæfjord skal være en vekstkommune, og sentralt for å komme i denne 
posisjonen er bolyst. folk må trives og ha lyst til å bo her. I ei vurdering av bolyst ber vi om at 
kommunen vurderer tiltak under følgende temaer: 

- Næringsliv 
- Bomiljø, boligbygging 
- Helse og omsorg 
- Oppvekst 
- Fritidstilbud (særlig barn og unge) 
- Natur og miljø 

Det bør også være ei vurdering av tjenestetilbud som det er aktuelt å benytte i Harstad 
kommune. 
Dersom det er mulig, bør det også gis en vurdering av økonomiske konsekvenser av de 
forskjellige tiltakene. 
Det er naturlig at bolyst sees i sammenheng med det igangsatte planarbeidet: 

Vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren gjøre en vurdering av tiltak knyttet til bolyst 
i kommunen. Tiltakene må sees i sammenheng med pågående planarbeid. 
2. 
2 . 1 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har i tidligere sak bedt om 
at tilgjengeligheten til Kvæfjord rådhus utbedres. Vi har pekt på at rampen ved 
inngangspartiet er i svært dårlig forfatning og ikke er etter rådende forskrifter for universell 
utforming. Vi ber om at utbedring av rampe eller annen løsning som ivaretar universell 
utforming av inngangspartiet på rådhuset tas med i budsjettet for 2 2 4 .  

2 . 2 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har i tidligere vedtak bedt 
om at Kvæfjord kommune arbeider aktivt med å utbedre tilgang til friluftsområder og spesielt 
til fjæra. Vi ber om at det settes av midler til videre arbeid med dette i budsjettet for 2 2 4  og i 
økonomiplanen. 

2 . 3 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser ser at det er satt av midler 
til utbedring av uteområdene ved Borkenes skole. Vi ber om at det blir satt fokus på 
universell utforming i denne forbindelse, og at det settes av nødvendige midler til dette i 
budsjettet for 2 2 4 .  

2 . 4 .  Felles råd for eldre og personer med funksjonsnedsettelser har fått orientering om 
prosessen angående omstilling innenfor helse og omsorg. Rådet ønsker å aktivt være med i 
denne prosessen og bli informert fortløpende, slik at vi har mulighet til å komme med innspill. 
21. 
21.1. Levekårsutvalget ser nødvendigheten av å jobbe med sykefravær, og ber 
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kommunestyret ta følgende innspill med i sin behandling av budsjett 24 og økonomiplan 
2 2 4 - 2 2 7 :  

• Kvæfjord kommunestyre bør vedta et måltall for sykefravær på maksimalt 
landsgjennomsnittet for hver enkelt sektor. 

• Oppfølging av sykefravær bør behandles i administrasjonsutvalget, før det legges 
fram som politisk sak i kommunestyret. 

• Det skal til hvert kommunestyremøte rapporteres om nedgangen i sykefravær og 
arbeidet med å nå måltallet. 

21.2. Levekårsutvalget ber om at det startes et planarbeid for å rekruttere og beholde 
kompetansearbeidsplasser i helse, skole og barnehage og at dette innarbeides i 
økonomiplanen. 
22. Eiendomsskatt 
22.1. Fra 1. januar 2 2 4  innføres et bunnfradrag på eiendomsskattegrunnlaget for 
eiendommer som omfattes av eiendomsskatt på kr. 5 . p r .  eiendom før beregning av 
eiendomsskatt. 
22.2. Inndekning takes over bruk av disposisjonsfond for 2 2 4 ,  for 2 2 5  innarbeides dette i 
økonomiplan. 
23. Vedlikehold av kommunale bygg 
23.1. Kvæfjord kommunestyre ber om at det innledes forhandlinger med Kvæfjord Eiendom 
AS om en langsiktig avtale for vedlikehold av kommunale bygninger. 
23.2. Det skal også utredes og forhandles om at selskapet kjøper kommunale bygg med 
langsiktig tilbakeleieavtale med Kvæfjord kommune. 
24. Veilys 
24.1. Kvæfjord kommunes vedtatte budsjett for 2 2 3  om veilys er ikke blitt gjennomført. 
24.2. Kvæfjord kommunestyre finner det uakseptabelt at kommunestyrets vedtak ikke blir 
gjennomført. 
24.3. Kvæfjord kommunestyre ber om å få seg forelagt en plan for gjennomføring av 
veilysplanen. 

Kommunedirektørens innstilling 

1. De økonomiske rammer og prioriteringer som fremgår av Kommunedirektørens forslag, 
legges til grunn for den økonomiske planleggingen i budsjett- og økonomiplanperioden. 

2. Driftsbudsjettet for 2 2 4  vedtas som vist i §5-4 Bevilgningsoversikt - (1A), med 
spesifisering i § 5-4 Sum bevilgninger drift , slik de fremkommer i vedlegg til 
Kommunedirektørens forslag. 

3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å overføre midler fra lønnsreserven til de enkelte 
tjenesteområder når de kommunale lønnsforhandlingene er gjennomført. 

4. Investeringsbudsjettet for 2 2 4  vedtas som vist i§ 5-5 Bevilgningsoversikt - investering 
første ledd og § 5-5 Bevilgningsoversikt - investering andre ledd, slik de fremkommer i 
vedlegg til Kommunedirektørens forslag. 

5. Skattøre 2 2 4  vedtas til høyeste lovlige sats etter Stortingets vedtak. 

6. Eiendomsskatt utskrives i medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 på alle faste 
eiendommer i hele kommunen, jf. Eiendomsskatteloven §3a og kommunale 
eiendomsskattevedtekter. Eiendomsskattesatsen er 3,75 promille. Eiendomsskatten forfaller 
til betaling samtidig som de kommunaltekniske gebyrer. 

7. Kvæfjord kommune foretar kontormessig oppjustering av eiendomsskattetakstene i 2 2 4 ,  
som vil gjelde for skatteåret 2 2 5 .  Justeringen vil være 1 % .  

8. Det gis for skatteåret 2 2 4  fritak for eiendomsskatt med hjemmel i eiendomsskatteloven § 
7a og b for følgende eiendommer: 

a. Gnr/bnr 13/25 
b. Gnr/bnr 16/13 

Samhold ungdomslaget 
Ungdomslaget Nytt Mot 

Side 2 a v  55 



• 

c. Gnr/bnr 18/5 
d. Gnr/bnr 22/8 
e. Gnr/bnr 27/11 
f. Gnr/bnr 3 / 5 1  
g. Gnr/bnr 3 / 8 9  
h. Gnr/bnr 32/24 
i. Gnr/bnr 39/23 
j. Gnr/bnr 47/128 
k. Gnr/bnr 55/41 
I. Gnr/bnr 55/41 
m. Gnr/bnr 56/12 
n. Gnr/bnr 56/12 
o. Gnr/bnr 56/92 
p. Gnr/bnr 56/98 
q. Gnr/bnr 56/179 
r. Gnr/bnr 61/4 
s. Gnr/bnr 66/51 
t. Gnr/bnr 9 / 3  

Grendelaget Godt Håp 
Moelv skole Bygdelaget Gullhornet 
Harstad turlag 

Ungdomslaget Vårglimt 
Kvæfjord kystlag 
Hemmestad grendehus 

Kveøy grendehus 
Ungdomslaget Varden 
Kvæfjord skytterlag 

Fnr 2, Kvæfjord Røde kors 
Gunnhild Fochsen 

Snr 1, Bygdeveien 32B Kvæfjord pensjonistforening 
Hans Egedes vei 7 UL Fram 
Fnr 1, Kvæfjord båtforening 
Vidar Andreas Larsen 
Parsell av Elde Moloanlegg 
Bremnes/Aspenes velforening 
Kveøy Marina AL 

9. Det gis for skatteåret 2 2 4  fritak for eiendomsskatt med hjemmel i eiendomsskatteloven 
§7c for nyoppført bolig i inntil 1 å r ,  regnet fra ferdigstillelse i 2 2 4 .  Med bolig menes her 
enebolig og leilighetsbygg som fullt ut skal brukes til husvære. Med ferdigstillelse menes 
ferdigattest fra kommunal bygningsmyndighet. 

1. Kommunestyret godkjenner låneramme for 2 2 4  på inntil 22 6 k r  for å finansiere 
investeringene i 2 2 4 ,  jf. Kommuneloven §14-15 første ledd. 

11. Kvæfjord kommune tar opp inntil 6 kr i lån til finansiering av videre utlån til 
boligformål jf. Kommunelovens § 14-17. 

12. Kvæfjord kommune kan benytte driftskreditt eller ta opp likviditetslån innenfor en ramme 
på 2 m i l l .  kr, jf. Kommuneloven § 14-15 tredje ledd. 

13. Betalingssatser og gebyrer for Kvæfjord kommune vedtas slik de fremkommer under 
vedlegg - priser og gebyrsatser. Endringene gjelder fra 1 . 1 . 2 2 4  dersom ikke annet 
fremgår av dokumentet. 

14. Kurdøgnpris for institusjonsopphold settes til 62 165 kr i henhold til forskrift om 
egenandel for kommunale helse- og omsorgstjenester. 

15. Med hjemmel i forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Kvæfjord 
kommune, vedtas slike godtgjøringer i 2 2 4 :  
a. Forskriften § 4: Dekning av utgifter som følger av vervet: Inntil 575 kr pr møtedag 
b. Forskriften § 4: Dekning av ikke-dokumentert tapt inntekt: Inntil 575 kr pr møtedag 
c. Forskriften § 4: Dekning for kontorhold: 1258 kr pr år. 
d. Forskriften § 5: Ordinær møtegodtgjøring: 649 kr pr dag 
e. Forskriften § 6: Godtgjøring til ordfører: 1 38 kr pr år 
f. Forskriften § 6: Godtgjøring til varaordfører: 373 6 8 k r  pr år 
g. Forskriften§ 6: Formannskapets øvrige medlemmer og lederne av teknisk utvalg, 
levekårsutvalg og kontrollutvalg: 31 1 4 k r  pr år. 

16. Kommunestyret ber kommunedirektøren legge frem en sak i kommunestyremøtet i mars 
2 2 4 ,  som skisserer rammer og retning for omstillingsarbeidet som omtales i budsjett og 
økonomiplan 2 2 4 - 2 2 7  under kapitel «tid for omstilling». 

17. Folkevalgte råd og utvalg, samt kommunedirektøren pålegges å innrette virksomheten i 
samsvar med vedtatt budsjett. For enkeltsaker som vedtas i løpet av året skal det påvises 
tertialrapporter, årsmeldinger og regnskapssaken og ellers slik kommunedirektøren finner 
nødvendig. 
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18. Kvæfjord kommunes økonomiplan 2 2 4 - 2 2 7  danner grunnlag for arbeidet med senere 
årsbudsjett. Kommunedirektøren forbereder foreslåtte tiltak og endringer, slik at disse kan 
iverksettes etter kommunestyrets godkjenning. Ut over skisserte tiltak og endringer i 
økonomiplanen, kan kommunedirektøren også fremme alternative forslag som grunnlag for 
senere behandling av budsjett og økonomiplan. 

61/23 Tidsforskyvning av investeringer 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 
Kvæfjord formannskap 27.11.223 - 58/23 vedtak: 
1.Kommunestyret vedtar tidsforskyvning og økning i prosjekt Avløp Leikvika renseanlegg 
som vist i budsjettregulering K-5/23 
2.Kvæfjord kommunestyre ber administrasjonen om en grundig gjennomgang av prosjektene 
Leikvika renseanlegg og Kirkeveien. 
3.Saken legges frem for teknisk utvalgs første møte i 2 2 4 .  
4.Det er bekymringsfullt at prosjekter ikke fullføres iht oppsatt tidsplan og budsjett 

Representanten Kristine Guidhaugen søkte om permisjon fra møte fra klokken 16:45. 
Kommunestyret innvilget permisjon . 
Representanten Anders Winsjansen søkte om permisjon fra klokken 16: 15. 
Kommunestyret innvilget permisjon. 

Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

KS - 61/23 vedtak 

1. Kommunestyret vedtar tidsforskyvning og økning i prosjekt Avløp Leikvika 
renseanlegg som vist i budsjettregulering K-5/23 

2. Kvæfjord kommunestyre ber administrasjonen om en grundig gjennomgang av 
prosjektene Leikvika renseanlegg og Kirkeveien. 

3. Saken legges frem for teknisk utvalgs første møte i 2 2 4 .  
4. Det er bekymringsfullt at prosjekter ikke fullføres iht oppsatt tidsplan og 

budsjettKommunestyret vedtar tidsforskyvning og økning i prosjekt Avløp Leikvika 
renseanlegg som vist i budsjettregulering K-5/23. 

Kvæfjord formannskap 27.11.223 

Behandling 

Økonomisjefen orienterte kort om saken og svarte på spørsmål. 
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 

Senere i møtet foreslo møteleder varaordfører Ola Danielsen at saken ble åpnet igjen, og 
utvalget var enige i dette. Ola Danielsen (FHF) fremmet følgende tilleggspunkt til vedtak (nye 
pkt 2, 3 og 4): 
2. Kvæfjord kommunestyre ber administrasjonen om en grundig gjennomgang av 
prosjektene Leikvika renseanlegg og Kirkeveien. 
3. Saken legges frem for teknisk utvalgs første møte i 2 2 4 .  
4. Det er bekymringsfullt at prosjekter ikke fullføres iht oppsatt tidsplan og budsjett. 
Forslagets tilleggspunkter enstemmig vedtatt. 
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KF - 58/23 vedtak 
1. Kommunestyret vedtar tidsforskyvning og økning i prosjekt Avløp Leikvika 

renseanlegg som vist i budsjettregulering K-5/23 
2. Kvæfjord kommunestyre ber administrasjonen om en grundig gjennomgang av 

prosjektene Leikvika renseanlegg og Kirkeveien. 
3. Saken legges frem for teknisk utvalgs første møte i 2 2 4 .  
4. Det er bekymringsfullt at prosjekter ikke fullføres iht oppsatt tidsplan og budsjett. 

Kommunedirektørens innstilling: 

Kommunestyret vedtar tidsforskyvning og økning i prosjekt Avløp Leikvika renseanlegg som 
vist i budsjettregulering K-5/23. 

62/23 Kommuneplanens arealdel - godkjenning av 
• planprogram 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Representanten Gyrd Harstad (SV) bad om å få sin habilitet vurdert som medlem i 
arbeidsgruppen Han fratrådte under behandling av habilitetsspørsmålet. Kommunestyret 
bestod da av 22 representanter. 
Kommunestyret besluttet enstemmig av at han var inhabil og han forble fratrådt under 
behandling og vurdering av saken. 
Votering: 
Teknisk utvalgs innstilling enstemmig vedtatt 

Representanten Gyrd Harstad (SV) tiltrådte kommunestyret igjen. Kommunestyret var da 
fulltallig. 

• 
KS - 62/23 vedtak 
Kvæfjord kommunestyret godkjenner planprogram for kommuneplanens arealdel 2 2 5  - 37, 
med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-13 
Teknisk utvalg 21.11.223 

Behandling 

I fremdriftsplan for planarbeidet, er det opplyst feil dato for behandling av 
planprogram. Riktig dato for møte i teknisk utvalg er 21.11.23. 

Innstilling enstemmig vedtatt 

TU - 48/23 vedtak 
Kvæfjord kommunestyret godkjenner planprogram for kommuneplanens arealdel 2 2 5  - 37, 
med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-13 

Kommunedirektørens innstilling: 
Kvæfjord kommunestyret godkjenner planprogram for kommuneplanens arealdel 2 2 5  - 37, 
med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-13 
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63/23 Plan for brann og redningstjenesten i Kvæfjord 
kommune 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Ordfører Birger Holand (SP) og representanten Ivar Martin Pettersen (SP) bad begge om å 
om å få sin habilitet vurdert som ansatte, som har deltatt i i utarbeidelsen av ROS-analysen 
og dermed deltatt i forberedelsen av saken. 
Ordfører Birger Holand (SP) og representanten Ivar Martin Pettersen (SP) fratrådt under 
behandling av habilitetsspørsmålet. 
Varaordfører Ola Danielsen overtok som møteleder. 
Kommunestyret besluttet enstemmig at begge representantene var inhabil og begge 
fratrådte under behandling og votering av saken. Kommunestyret bestod da av da av 21 
representanter. 
Harstad Brann og redning ved Ronny Iversen innledet med PowerPoint-presentasjon. 

Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

Ordfører Birger Holand og representanten Ivar Martin Pettersen (SP) tiltrådte begge 
kommunestyret, som da igjen var fulltallig med 23 representanter. 
Representanten Marianne Bremnes (AP) fratrådte klokken 1 3 . 5 .  Terje Jacobsen tiltrådte 
samtidig som vararepresentant. 

KS - 63/23 vedtak 
Kommunestyret tar ny risiko og sårbarhets-, beredskap- og forebyggendeanalyse samt plan 
for brann- og redningstjenesten i Kvæfjord kommune til etterretning. Kvæfjord kommunestyre 
ber kommunedirektøren å prioritere tiltak i plan for brann- og redningstjenesten så langt det 
er mulig, i de påfølgende budsjett- og økonomiplaner. 

Teknisk utvalg 21.11.223 

Behandling 

Enstemmig vedtatt 

TU - 45/23 vedtak 
Kommunestyret tar ny risiko og sårbarhets-, beredskap- og forebyggendeanalyse samt plan 
for brann- og redningstjenesten i Kvæfjord kommune til etterretning. Kvæfjord kommunestyre 
ber kommunedirektøren å prioritere tiltak i plan for brann- og redningstjenesten så langt det 
er mulig, i de påfølgende budsjett- og økonomiplaner. 

Kommunedirektørens innstilling: 

Kommunestyret tar ny risiko og sårbarhets-, beredskap- og forebyggendeanalyse samt plan 
for brann- og redningstjenesten i Kvæfjord kommune til etterretning. Kvæfjord kommunestyre 
ber kommunedirektøren å prioritere tiltak i plan for brann- og redningstjenesten så langt det 
er mulig, i de påfølgende budsjett- og økonomiplaner. 
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64/23 Ny brannstasjon Borkenes 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

• 

Representanten Ivar Martin Pettersen(SP) bad om å få sin habilitet vurdert fordi han som 
tilsatt var medlem i arbeidsgruppen som la fram forslag om ny brannstasjon. Han fratrådte 
under behandling av habilitetsspørsmålet. 
Kommunestyret besluttet enstemmig at han var inhabil og han fratrådte under behandling og 
votering i saken. 
Ordfører Birger Holand (SP) bad om å få sin habilitet vurdert fordi han er deltidsansatt. Han 
fratrådte under behandling av habilitetsspørsmålet. Varaordfører Ola Danielsen 
(FHF) overtok møteledelsen. Kommunestyret bestod da av 21 representanter. 
Kommunestyret besluttet enstemmig at ordfører Birger Holand(SP) var habil i behandling og 
votering av saken . 
Ordfører tiltrådte igjen kommunestyret som møteleder og kommunestyret bestod da av 22 
representanter. 

Forslag fra representanten Lars- Jonny Pedersen (AP): 
Kvæfjord kommunestyre ber om at det settes i gang et reguleringsarbeidet og en 
konsekvensutredning for ulike tomtealternativer som kan tilpasses ny brannstasjon og 
beredskapssenter. 

Gruppemøte etter debatt klokken 1 4 : 7  til 14:14 

Votering: 
Forslaget fra representanten Lars-Jonny Pedersen (AP) til nytt punkt 1 ble satt opp mot 
innstillingens punkt 1. 1 s t e m m e r  avgitt for forslag fra Lars-Jonny Pedersen og 12 stemmer 
avgitt for teknisk utvalgs innstilling. 
Teknisk utvalgs innstilling punkt 2 og 3 enstemmig vedtatt 

Representanten Ivar Martin Pettersen trådte tilbake og kommunestyret var igjen fulltallig. 

• KS - 64/23 vedtak 
1. Kvæfjord kommunestyre ber om at det settes i gang et reguleringsarbeid i område 

Råsjøen/ Industriområde som tilpasses ny brannstasjon/ beredskapssenter. 
2. Kvæfjord kommunestyre ber om at brannstasjon bygges som byggetrinn 1 og et fullt 

utbygd som beredskapssenter i byggetrinn 2. Det avklares nærmere hva et 
beredskapssenter skal inneholde. Det avklares videre om det er mulig å finne plass 
for Røde Kors i eksisterende areal som er brukt til brannstasjon. 

3. Kvæfjord kommunestyre ber om at at det avklares om Kvæfjord Eiendom as kan 
være utbygger og eier av ny brannstasjon og beredskapssenter med avtale om 
bygningsmessig drift og vedlikehold. Det kan i så fall innledes forhandlinger om dette 

Teknisk utvalg 21.11.223 

Behandling 

Under behandling av sak 4 / 2 3  den 19.9.23 - Ny brannstasjon på Borkenes - orientering 
om status og planarbeid-, vedtok Teknisk utvalg følgende: Saken utsettes til neste møte. 
Teknisk utvalg ber om at arbeid med prosjektet avventes til nytt vedtak i saken. 
Sak om ny brannstasjon ble drøftet under referatsak 
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Kåre Bakken Sp og Jan Kåre Ludviksen H/Frp fremme følgende forslag: 
1. Kvæfjord kommunestyre vedtar at arbeidet med ny brannstasjon i sentrum settes på 

vent. 
2. Kvæfjord kommunestyre ber om at det vurderes bygging av nytt beredskapssenter i 

Råsjøen/ industriområde/ tidligere fabrikkområde. 
3. Kvæfjord kommunestyre ber om at det settes i gang reguleringsarbeid i området som 

tilpasser plassering av beredskapssenter. 
4. Kvæfjord kommunestyre ber om at det i området settes av tomt til et bygg for Røde 

Kors Hjelpekorps. 
5. Kvæfjord kommunestyre ber om at det innledes forhandlinger med Kvæfjord Eiendom 

AS om at selskapet kan være utbygger/ eier av nytt beredskapssenter med avtale om 
bygningsmessig drift og vedlikehold 

Forslaget ble trukket. 
Det ble fremmet alternativt forslag: 

1. Kvæfjord kommunestyre ber om at det settes i gang et reguleringsarbeid i område 
Råsjøen/ Industriområde som tilpasses ny brannstasjon/ beredskapssenter. 

2. Kvæfjord kommunestyre ber om at brannstasjon bygges som byggetrinn 1 og et fullt 
utbygd som beredskapssenter som byggetrinn 2. Det må avklares nærmere hva et 
beredskapssenter skal inneholde. Det sees nærmere på om det finnes plass for 
Røde Kors i eksisterende bygg som er brukt til brannstasjon, når ny brannstasjon er 
bygd. 

3. Kvæfjord kommunestyre ber om at det undersøkes om Kvæfjord Eiendom as kan 
være utbygger og eier av ny brannstasjon og beredskapssenter med avtale 
om bygningsmessig drift og vedlikehold. Det kan i så fall innledes forhandlinger om 
dette. 

Alternativt forslag ble enstemmig vedtatt 

TU - 52/23 vedtak 
1. Kvæfjord kommunestyre ber om at det settes i gang et reguleringsarbeid i område 

Råsjøen/ Industriområde som tilpasses ny brannstasjon/ beredskapssenter. 
2. Kvæfjord kommunestyre ber om at brannstasjon bygges som byggetrinn 1 og et fullt 

utbygd som beredskapssenter i byggetrinn 2. Det avklares nærmere hva et 
beredskapssenter skal inneholde. Det avklares videre om det er mulig å finne plass 
for Røde Kors i eksisterende areal som er brukt til brannstasjon. 

3. Kvæfjord kommunestyre ber om at at det avklares om Kvæfjord Eiendom as kan 
være utbygger og eier av ny brannstasjon og beredskapssenter med avtale 
om bygningsmessig drift og vedlikehold. Det kan i så fall innledes forhandlinger om 
dette 

TU - 52/23 vedtak 

1.Kvæfjord kommunestyre ber om at det settes i gang et reguleringsarbeid i område 
Råsjøen/ Industriområde som tilpasses ny brannstasjon/ beredskapssenter. 

2.Kvæfjord kommunestyre ber om at brannstasjon bygges som byggetrinn 1 og et fullt 
utbygd som beredskapssenter i byggetrinn 2. Det avklares nærmere hva et 
beredskapssenter skal inneholde. Det avklares videre om det er mulig å finne plass for Røde 
Kors i eksisterende areal som er brukt til brannstasjon. 

3.Kvæfjord kommunestyre ber om at at det avklares om Kvæfjord Eiendom as kan være 
utbygger og eier av ny brannstasjon og beredskapssenter med avtale om bygningsmessig 
drift og vedlikehold. Det kan i så fall innledes forhandlinger om dette 
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65/23 Tilstandsrapport for grunnskolen i Kvæfjord 2 2 3  

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Oppvekstsjef Linda Motrøen Paulsen innledet ved PowerPoint-presentasjon. 

Votering: 
Levekårsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 65/23 vedtak 
Kvæfjord kommunestyret tar tilstandsrapport for grunnskolen i Kvæfjord 2 2 3  til orientering. 
Levekårsutvalget 22.11.223 

Behandling 

Oppvekstsjefen innledet til saken og svarte på spørsmål. 
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 

LEV - 56/23 vedtak 
Kvæfjord kommunestyret tar tilstandsrapport for grunnskolen i Kvæfjord 2 2 3  til orientering. 
Kvæfjord ungdomsråd 21.11.223 

Behandling 

Oppvekstsjefen orienterte om saken innledningsvis. 
Kommunedirektørens innstilling, med omformulering til Kvæfjord ungdomsråd, enstemmig 
vedtatt. 

KU - 2 / 2 3  vedtak 
Kvæfjord ungdomsråd tar tilstandsrapport for grunnskolen i Kvæfjord 2 2 3  til orientering. 

Kommunedirektørens innstilling: 
Kvæfjord kommunestyret tar tilstandsrapport for grunnskolen i Kvæfjord 2 2 3  til orientering . 

66/23 Rapport om forebygging av mobbing høst 2 2 3  

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Oppvekstsjef Linda Paulsen innledet ved PowerPoint-presentasjon- 

Votering: 
Levekårsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 

KS - 66/23 vedtak 
Kvæfjord kommunestyre tar rapport om forebygging av mobbing høst 2 2 3  til orientering. 
Levekårsutvalget 22.11.223 
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Behandling 

Oppvekstsjefen innledet til saken og svarte på spørsmål. 
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 

LEV - 55/23 vedtak 
Kvæfjord kommunestyre tar rapport om forebygging av mobbing høst 2 2 3  til orientering. 
Kvæfjord ungdomsråd 21.11.223 

Behandling 

Oppvekstsjefen innledet om rapporten. 
Kommunedirektørens innstilling, med omformulering til Kvæfjord ungdomsråd, enstemmig 
vedtatt. 

KU - 19/23 vedtak 
Kvæfjord ungdomsråd tar rapport om forebygging av mobbing høst 2 2 3  til orientering. 

Kommunedirektørens innstilling: 

Kvæfjord kommunestyre tar rapport om forebygging av mobbing høst 2 2 3  til orientering. 

67/23 Statlige spillemidler- kommunal prioritering for tiltak 
i 2 2 4  

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

LEV - 57 /23 vedtak 
1. Kvæfjord kommunestyre er blitt forelagt prioritert liste for søknad om statlige spillemidler 
2 2 4 ,  gjeldende idretts-, nærmiljø- og kulturhusanlegg. 
2. Kommunestyret gir sin tilslutning til at Borkenes skoles aktivitetsanlegg prioriteres som nr. 
1 og Kvæfjord skytterlag sitt prosjekt som nr. 2 innenfor kategori ordinære anlegg. 
3. Kommunestyret prioriterer Kvæfjord bibliotek/Mylderhuset som nr. 1, innenfor kategori 
kulturbygg 

Votering: 
Levekårsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 67/23 vedtak 
1. Kvæfjord kommunestyre er blitt forelagt prioritert liste for søknad om statlige 

spillemidler 2 2 4 ,  gjeldende idretts-, nærmiljø- og kulturhusanlegg. 
2. Kommunestyret gir sin tilslutning til at Borkenes skoles aktivitetsanlegg prioriteres 

som nr. 1 og Kvæfjord skytterlag sitt prosjekt som nr. 2 innenfor kategori ordinære 
anlegg. 

3. Kommunestyret prioriterer Kvæfjord bibliotek/Mylderhuset som nr. 1, innenfor 
kategori kulturbygg 

Side 28 av 55 

• 



Levekårsutvalget 22.11.223 

Behandling 

Oppvekstsjefen orienterte kort om saken, og gjorde oppmerksom på at saken også skal til 
kommunestyret og at innstilling til vedtak må omformuleres i tråd med det. 
Kommunedirektørens innstilling med korrigering enstemmig vedtatt. 

LEV - 57/23 vedtak 
1. Kvæfjord kommunestyre er blitt forelagt prioritert liste for søknad om statlige spillemidler 
2 2 4 ,  gjeldende idretts-, nærmiljø- og kulturhusanlegg. 
2. Kommunestyret gir sin tilslutning til at Borkenes skoles aktivitetsanlegg prioriteres som nr. 
1 og Kvæfjord skytterlag sitt prosjekt som nr. 2 innenfor kategori ordinære anlegg. 
3. Kommunestyret prioriterer Kvæfjord bibliotek/Mylderhuset som nr. 1, innenfor kategori 
kulturbygg 

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Levekårsutvalget i Kvæfjord er blitt forelagt prioritert liste for søknad om statlige 
spillemidler 2 2 4 ,  gjeldende idretts-, nærmiljø- og kulturhusanlegg. 

• 2. Levekårsutvalget gir sin tilslutning til at Borkenes skoles aktivitetsanlegg prioriteres som 
nr. 1 og Kvæfjord skytterlag sitt prosjekt som nr. 2 innenfor kategori ordinære anlegg. 

3. Levekårsutvalget prioriterer Kvæfjord bibliotek/Mylderhuset som nr. 1, innenfor kategori 
kulturbygg 

68/23 Mulighetsstudie Flesnes skole 

• 
Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 69/23 vedtak 
1.Kvæfjord formannskap tar foreløpig mulighetsstudie til orientering. 
2.Administrasjonen har kartlagt noen av de faktiske forhold ved byggene og dagens bruk. 
Det er skissert tre aktuelle alternativer, men ikke fanget opp alle muligheter for videre bruk av 
byggene. Det vil kreve en større og mer omfattende utredning for å finne fram nye ideer og 
belyse byggenes fulle potensial. 
3.Kvæfjord formannskap ber administrasjonen utrede mulighet for en prosjektstilling for 
videreføring av dagens mulighetsstudie. Denne stillingen vil kreve kompetent personell ut 
over det som administrasjonen har av tilgjengelige ressurser pr i dag. 
4.Formannskapet ber administrasjonen se på mulighet om Kvæfjord eiendom kan bistå med 
kompetanse. 

Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 68/23 vedtak 
1.Kvæfjord formannskap tar foreløpig mulighetsstudie til orientering. 
2.Administrasjonen har kartlagt noen av de faktiske forhold ved byggene og dagens bruk. 
Det er skissert tre aktuelle alternativer, men ikke fanget opp alle muligheter for videre bruk av 
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byggene. Det vil kreve en større og mer omfattende utredning for å finne fram nye ideer og 
belyse byggenes fulle potensial. 
3.Kvæfjord formannskap ber administrasjonen utrede mulighet for en prosjektstilling for 
videreføring av dagens mulighetsstudie. Denne stillingen vil kreve kompetent personell ut 
over det som administrasjonen har av tilgjengelige ressurser pr i dag. 
4.Formannskapet ber administrasjonen se på mulighet om Kvæfjord eiendom kan bistå med 
kompetanse. 
Kvæfjord formannskap 27.11.223 

Behandling 

Kommunedirektørens rådgiver Merete Halvorsen ga en orientering om mulighetsstudien og 
svarte på spørsmål. 
Ola Danielsen (FHF) fremmet følgende forslag: 

1. Kvæfjord formannskap tar foreløpig mulighetsstudie til orientering. 
2. Administrasjonen har kartlagt noen av de faktiske forhold ved byggene og dagens 

bruk. Det er skissert tre aktuelle alternativer, men ikke fanget opp alle muligheter for 
videre bruk av byggene. Det vil kreve en større og mer omfattende utredning for å 
finne fram nye ideer og belyse byggenes fulle potensial. 

3. Kvæfjord formannskap ber administrasjonen utrede mulighet for en prosjektstilling for 
videreføring av dagens mulighetsstudie. Denne stillingen vil kreve kompetent 
personell ut over det som administrasjonen har av tilgjengelige ressurser pr i dag. 

4. Formannskapet ber administrasjonen se på mulighet om Kvæfjord eiendom kan bistå 
med kompetanse. 

Forslaget fra Danielsen enstemmig vedtatt. 

KF - 69/23 vedtak 
1. Kvæfjord formannskap tar foreløpig mulighetsstudie til orientering. 
2. Administrasjonen har kartlagt noen av de faktiske forhold ved byggene og dagens 

bruk. Det er skissert tre aktuelle alternativer, men ikke fanget opp alle muligheter for 
videre bruk av byggene. Det vil kreve en større og mer omfattende utredning for å 
finne fram nye ideer og belyse byggenes fulle potensial. 

3. Kvæfjord formannskap ber administrasjonen utrede mulighet for en prosjektstilling for 
videreføring av dagens mulighetsstudie. Denne stillingen vil kreve kompetent 
personell ut over det som administrasjonen har av tilgjengelige ressurser pr i dag. 

4. Formannskapet ber administrasjonen se på mulighet om Kvæfjord eiendom kan bistå 
med kompetanse. 

Kommunedirektørens innstilling: 

Saken legges fram uten innstilling 

69/23 Ny samarbeidsavtale mellom Kvæfjord kommune og 
UNN HF 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Votering: 
Levekårsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt 
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KS - 69/23 vedtak 
1. Kommunestyret i Kvæfjord godkjenner forslag til ny samarbeidsavtale, med tilhørende 
retningslinjer, mellom Kvæfjord kommune og Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN). 
2. Den nye samarbeidsavtalen erstatter tidligere overordnet samarbeidsavtale og 
tjenesteavtaler, og gjøres gjeldende fra signeringsdato i kommunen. 

Levekårsutvalget 2 5 . 1 . 2 2 3  

Behandling 

Helse- og omsorgssjefen ga en kort innledning om saken. 
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 

LEV - 48/23 vedtak 
1. Kommunestyret i Kvæfjord godkjenner forslag til ny samarbeidsavtale, med tilhørende 
retningslinjer, mellom Kvæfjord kommune og Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN). 
2. Den nye samarbeidsavtalen erstatter tidligere overordnet samarbeidsavtale og 
tjenesteavtaler, og gjøres gjeldende fra signeringsdato i kommunen . 

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Kommunestyret i Kvæfjord godkjenner forslag til ny samarbeidsavtale, med tilhørende 
retningslinjer, mellom Kvæfjord kommune og Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN). 

2. Den nye samarbeidsavtalen erstatter tidligere overordnet samarbeidsavtale og 
tjenesteavtaler, og gjøres gjeldende fra signeringsdato i kommunen. 

7 / 2 3  Forskriftsendring som følge av ny fylkesinndeling 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 7 / 2 3  vedtak 
Kvæfjord kommunestyre vedtar nødvendige forskriftsendringer som følge av ny 
fylkesinndeling fra og med 1. januar 2 2 4 .  
Kvæfjord formannskap 27.11.223 

Behandling 

Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 67/23 vedtak 
Kommunestyret vedtar nødvendige forskriftsendringer som følge av ny fylkesinndeling fra og 
med 1.januar 2 2 4 .  

Kommunedirektørens innstilling: 

Formannskapet vedtar nødvendige forskriftsendringer som følge av ny fylkesinndeling fra og 
med 1.januar 2 2 4 .  
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71/23 Ny selskapsavtale KomRev NORD IKS 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 71/23 vedtak 
Kvæfjord kommunestyre godkjenner ny selskapsavtale for KomRev NORD IKS. 
Kvæfjord formannskap 27.11.223 

Behandling 

Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 66/23 vedtak 
Kvæfjord kommunestyre godkjenner ny selskapsavtale for KomRev NORD IKS. 

Kommunedirektørens innstilling: 
Kvæfjord kommunestyre godkjenner ny selskapsavtale for KomRev NORD IKS. 

72/23 Søknad om tilskudd, Fontenehuset 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 
Kvæfjord formannskap 2 . 1 . 2 2 3  - 46/23 vedtak: 
1.Kvæfjord kommunestyre viser til mottatt søknad om driftstilskudd. 
2.Kvæfjord kommunestyre vedtar å gi kr 224 som et engangstilskudd for 2 2 3 .  
Tilskuddet finansieres fra disposisjonsfondet. 
3.Kvæfjord kommunestyre ber kommunedirektøren forhandle med Fontenehuset harstad om 
samarbeidsavtale, sett hen til den som er inngått med Harstad kommune. En avtale legges 
frem for endelig godkjenning av kommunestyret til første kommunestyremøte i 2 2 4 .  
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

KS - 72/23 vedtak 
1. Kvæfjord kommunestyre viser til mottatt søknad om driftstilskudd. 
2. Kvæfjord kommunestyre vedtar å gi kr 224 som et engangstilskudd for 2 2 3 .  

Tilskuddet finansieres fra disposisjonsfondet. 
3. Kvæfjord kommunestyre ber kommunedirektøren forhandle med Fontenehuset 

harstad om samarbeidsavtale, sett hen til den som er inngått med Harstad kommune. 
En avtale legges frem for endelig godkjenning av kommunestyret til første 
kommunestyremøte i 2 2 4 .  

Kvæfjord formannskap 2 . 1 . 2 2 3  
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Behandling 

Karoline Gabrielsen (AP) fremmet slik forslag: 
1. Kvæfjord kommunestyre viser til mottatt søknad om driftstilskudd. 
2. Kvæfjord kommunestyre vedtar å gi kr 5 s o m  et engangstilskudd for 2 2 3 .  

tilskuddet finansieres fra disposisjonsfondet. 
Ola Danielsen (FHF) fremmet slikt forslag: 
-Kvæfjord kommunestyre ber kommunedirektøren forhandle med Fontenehuset harstad om 
samarbeidsavtale, sett hen til den som er inngått med Harstad kommune. En avtale legges 
frem for endelig godkjenning av kommunestyret til første kommunestyremøte i 2 2 4 .  
Karoline Gabrielsen (AP) justerte sitt forslag med å endre beløpet i punkt 2 til kr 224 . 
Votering: Justert forslag fra Karoline Gabrielsen (AP) og forslag fra Ola Danielsen (FHF) ble 
satt opp mot kommunedirektørens innstilling og enstemmig vedtatt. 

KF - 46/23 vedtak 
1. Kvæfjord kommunestyre viser til mottatt søknad om driftstilskudd. 
2. Kvæfjord kommunestyre vedtar å gi kr 224 som et engangstilskudd for 2 2 3 .  

Tilskuddet finansieres fra disposisjonsfondet. 
3. Kvæfjord kommunestyre ber kommunedirektøren forhandle med Fontenehuset 

harstad om samarbeidsavtale, sett hen til den som er inngått med Harstad kommune . 
En avtale legges frem for endelig godkjenning av kommunestyret til første 
kommunestyremøte i 2 2 4 .  

Kommunedirektørens innstilling: 
Formannskapet i Kvæfjord innvilger ikke søknad om driftstilskudd til Fontenehuset i Harstad. 

73/23 Referatsaker 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Forslag fremmet av ordfører Birger Holand (SP): 
Referatsakene tas til orientering 

Forslag fremmet av representanten Lars-Jonny Pedersen(AP): 
RS 12/23 løftes til ny politisk sak. 

Votering: 
Forslag fra ordfører Birger Holand (SP) enstemmig vedtatt 
Forslag fra representanten Lars-Jonny Pedersen (AP) enstemmig vedtatt. 

KS - 73/23 vedtak 
1. Kvæfjord kommunestyre tar referatsakene til orientering. 
2. RS 12/23 løftes til ny politisk sak. 
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9/23 Protokoll fra Kontrollutvalgets møte 23.11.223 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KS - 9/23 vedtak 

1 / 2 3  Høringsinnspill til rullering av opplæringstilbudet i 
Troms fylkeskommune skoleåret 24/25 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KS - 1 / 2 3  vedtak 

11/23 Vertskommunetilskudd og skjermingsordninger 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KS - 11/23 vedtak 

12/23 Politisk møteplan 2 2 4  14.12.223 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KS - 12/23 vedtak 

74/23 Valg av administrasjonsutvalg 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 
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KF - 74/23 

Arbeidsgiversidens representanter: 
1.Birger Holand 
2. Kristin Håkonseth 
3.Jan Kåre Ludvigsen 
4.Eva Mari Storø 
5.Roar Røkenes 

Varamedlemmer: 
1.Lars Jonny Pedersen 
2.Frank Aabø 
3.Marianne Bremnes 
4.Gøril Benjaminsen 
5.Mathis Lihaug 
6.lvar Martin Pettersen 
7.Bente berg 

Arbeidstakersidens representanter 
1. 
2. 

Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 7 4/23 vedtak 
Arbeidsgiversidens representanter: 
1.Birger Holand 
2. Kristin Håkonseth 
3.Jan Kåre Ludvigsen 
4.Eva Mari Storø 
5.Roar Røkenes 

Varamedlemmer: 
1.Lars Jonny Pedersen 
2.Frank Aabø 
3.Marianne Bremnes 
4.Gøril Benjaminsen 
5.Mathis Lihaug 
6.lvar Martin Pettersen 
7.Bente berg 

Arbeidstakersidens representanter 
1. 
2. 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstillin fremla ti møtet:, foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 

Arbeids iversidens re resentanter: 
1 Bir er Holand 
2 Kristin Håkonseth 
3 Jan Kåre Ludvi sen 
4 Eva Mari Storø 
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5 I Roar Røkenes I I I I 
Varamedlemmer: 
1 Lars Jonny Pedersen 
2 Frank Aabø 
3 Marianne Bremnes 
4 Gøril Benjaminsen 
5 Mathis Lihaug 
6 Ivar Martin Pettersen 
7 Bente Berg 
Arbeidstakersidens representanter: 

Valgkomiteens innstilling fremlagt i møtet enstemmig vedtatt. 

KF - 7 4/23 vedtak 
Arbeidsgiversidens representanter: 

1 . Birger Holand 
2. Kristin Håkonseth 
3. Jan Kåre Ludvigsen 
4. Eva Marie Storø 
5. Roar Røkenes 

Varamedlemmer: 
1. Lars-Jonny Pedersen 
2. Frank Aabø 
3. Marianne Bremnes 
4. Gøril Benjaminsen 
5. Mathis Lihaug 
6. Ivar Martin Pettersen 
7. Bente Berg 

Arbeidstakersidens representanter 
1. .. 
2 ... 

Valgkomiteens innstilling: 

Arbeidsgiversidens representanter: 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Varamedlemmer: 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 
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7. 

Arbeidstakersidens representanter 

1. 

2. 

75/23 Valg av ungdomsråd 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 75/23 vedtak 

Medlemmer: 
1.Oline Tjosås Pedersen 
2.Linnea Søreng-Aakvik 
3.Mathias Johansen 
4.William Mortensen 
5.Daniel Rødland 

Varamedlemmer: 
1.Bertine Tjosås Pedersen 
2.Trym Hammertun Solvang 
3.Sigen Rødland 
4.Emil Pedersen 
5.Ylva Jakobsen Steiro 

I følge retningslinjer for ungdomsrådet skal det være 7 faste medlemmer og like mange 
varamedlemmer i ungdomsrådet. 

Forslag fra ordfører Birger Holand (SP): 
Varamedlem nr. 1. Bertine Tjosås Pedersen og varamedlem nr. 2 Trym Hammertun Solvang 
løftes til faste medlemmer, henholdsvis nr. 6 og nr. 7. 
Behandling av suppleringsvalg av varamedlemmer til ungdomsrådet utsettes til neste 
formannskapsmøte. 

Votering: 
Formannskapets innstilling med tilleggsforslag fra ordfører Birger Holand (SP) enstemmig 
vedtatt. 

KS - 75/23 vedtak 
Medlemmer: 
1.Oline Tjosås Pedersen 
2.Linnea Søreng-Aakvik 
3.Mathias Johansen 
4.William Mortensen 
5.Daniel Rødland 
6.Bertine Tjosås Pedersen 
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Velges for to år av gangen 
Medlemmer: 
1 Oline Tjosås Pedersen 
2 Linnea Søreng-Aakvik, 
3 Mathias Johansen 
4 William Mortensen 
5 Daniel Rødland 
Varamedlemmer: 
1 Bertine Tjosås Pedersen 
2 Trym Hammertun Solvang 
3 Signe Rødland 

7.Trym Hammertun Solvang 

Varamedlemmer: 
3.Sigen Rødland 
4.Emil Pedersen 
5.Ylva Jakobsen Steiro 
6 . 
7 . 

Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Valgkomiteens innstilling fremlagt i møtet:, foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 

4 Emil Pedersen 
5 Ylva Jakobsen Steiro 

Kommunens kontaktperson: Marianne Bremnes 
Varakontaktperson: Ola Danielsen 

Innstillingen valgkomiteen fremla i møtet ble enstemmig vedtatt. 

KF - 75/23 vedtak 
Medlemmer: 

1. Oline Tjosås Pedersen 
2. Linnea Søreng-Aakvik 
3. Mathias Johansen 
4. William Mortensen 
5. Daniel Rødland 

Varamedlemmer: 
1. Bertine Tjosås Pedersen 
2. Trym Hammertun Solvang 
3. Signe Rødland 
4. Emil Pedersen 
5. Ylva Jakobsen Steiro 

Kommunens kontaktperson: Marianne Bremnes 
Varakontaktperson: Ola Danielsen 

Valgkomiteens innstilling: 

• 

medlemmer: 

1. 

2. 

3. 
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4. 

5. 

6. 

7. 

varamedlemmer: 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

• 7. 

76/23 Valg av kommunal representant til kirkelig fellesråd 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 76/23 vedtak 

• 
Representant: 
1.Ola Danielsen 
Vararepresentant: 
1.Marianne Vik 

Votering: 
Enstemmig vedtatt 

KS - 76/23 vedtak 
Representant: 
1.Ola Danielsen 

Vararepresentant: 
1.Marianne Vik 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Forsla fra val komiteen fremmet i møtet., foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 
Re resentant: 

Ola Danielsen 
Varare resentant: 

Marianne Vik 

Forslaget valgkomiteen fremmet i møtet ble enstemmig vedtatt. 
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KF - 76/23 vedtak 
Representant: Ola Danielsen 
Vararepresentant: Marianne Vik 

Valgkomiteens innstilling: 

representant: 

1. 

vararepresentant: 

1. 

2. 

77/23 Valg av medlem til Konfliktrådet 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 77 /23 vedtak 

Medlem: Kåre Bakken 

Votering: 
Formannskapets innstiling enstemmig vedtatt 

KS - 77/23 vedtak 
Medlem: Kåre Bakken 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Valgkomiteens innstilling fremlagt i møtet., foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 
Medlem: Kåre Bakken 

Valgkomiteens innstilling fremlagt i møtet ble enstemmig vedtatt. 

KF - 77/23 vedtak 
Medlem: Kåre Bakken 

Valgkomiteens innstilling: 

Medlem i oppnevningsutvalg: 

1. 
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78/23 Valg til fellesråd for eldre og personer med 
funksjonsnedsettelse 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 78/23 vedtak: 
Medlemmer: 
1.Børge Jentoftsen 
2.Kåre Bakken 
3.Heidi Aabø 
4.Mildrid Fagerli 
5.lngjerd Knutsen 
6.Børre Skoglund 
7.Evy Wang 

Varamedlemmer: 
1.Sølvi Pettersen 
2.Jarle Solheim 
3.Marit Blekastad 
4.Stina Mari Grønneng 
5.Leif Erik Storø 
6.Steve Larsen 
7.Ågot Hammari 

Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 78/23 vedtak 
Medlemmer: 
1.Børge Jentoftsen 
2.Kåre Bakken 
3.Heidi Aabø 
4.Mildrid Fagerli 
5.lngjerd Knutsen 
6.Børre Skoglund 
7.EvyWang 

Varamedlemmer: 
1.Sølvi Pettersen 
2.Jarle Solheim 
3.Marit Blekastad 
4.Stina Mari Grønneng 
5.Leif Erik Storø 
6.Steve Larsen 
7.Ågot Hammari 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstillin fremla ti møtet., foreslått av Bir er Holand, Senterpartiet 
Medlemmer: 
1 Bør e Jentoftsen 
2 Kåre Bakken 
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3 Heidi Aabø 
4 Cecilie Steiro 
5 Ingjerd Knutsen 
6 Børre Skoglund 
7 Evy Wang 
Varamedlemmer: 
1 Sølvi Pettersen 
2 Jarle Solheim 
3 Marit Blekastad 
4 Stina Mari Grønneng 
5 Leif Erik Storø 
6 Steve Larsen 
7 Ågot Hammari 
Velges for to år. Sju medlemmer og like mange varamedlemmer. 
Rådet velger selv leder og nestleder. 

Forslag fra Jan Meyer (V): Mildrid Fagerli som fast medlem, da hun var falt ut ved en feil. 
Forslag fra ordfører Birger Holand (SP): Mildrid Fagerli tas inn som medlem nr 4 i stedet for 
Cecilie Steiro. 
Forslag fra Jan Meyer og Birger Holand enstemmig vedtatt. 

KF - 78/23 vedtak 
Medlemmer: 

1 . Børge Jentoftsen 
2. Kåre Bakken 
3. Heidi Aabø 
4. Mildrid Fagerli 
5. Ingjerd Knutsen 
6. Børre Skoglund 
7. Evy Wang 

Varamedlemmer: 
1 . Sølvi Pettersen 
2. Jarle Solheim 
3. Marit Blekastad 
4. Stina Mari Grønneng 
5. Leif Erik Storø 
6. Steve Larsen 
7. Ågot Hammari 

Valgkomiteens innstilling: 

medlemmer: 

1.. 

2.. 

3.. 

4.. 

5.. 

6.. 

7.. 
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varamedlemmer: 

1.. 

2.. 

3.. 

4.. 

5.. 

6.. 

7.. 

79/23 Valg av medlem til styret Frivillighetssentralen 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 79/23 vedtak: 
Representant: Aiste Nauburaite 
Vararepresentant: Rabin Søreng Aakvik 

Votering: 
Enstemmig vedtatt 

KS - 79/23 vedtak 
Representant: Aiste Nauburaite 
Vararepresentant: Rabin Søreng Aakvik 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstillin fremmet i møtet., foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 
Re resentant: Aiste Nauburaite 
Varare resentant: Rabin Søren Aakvik 

Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 79/23 vedtak 
Representant: Aiste Nauburaite 
Vararepresentant: Rabin Søreng Aakvik 

Valgkomiteens innstilling: 

medlem: 
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vara: 

8 / 2 3  Valg av sakkyndig nemd og ankenemd 
eiendomsskatt 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 8 / 2 3  vedtak: 

Medlemmer: 
1.Are Edgar Stenkjer 
2.lnger Holand 
3.Robin Søreng Aakvik 

Varamedlemmer: 
1.Kåre Bakken 
2.Kristin Håkonseth 
3.Lene Moe 

Eiendomsskatt, sakkyndig ankenemnd: 
1.lvar Martin Pettersen 
2.Kristine Guidhaugen 
3.Birger Holand 

Varamedlemmer: 
1.Aiste Nauburaite 
2.Ole Dreiem 
3.Birger Holand 

Votering: 
Enstemmig vedtatt 

KS - 8 / 2 3  vedtak 
Medlemmer: 
1.Are Edgar Stenkjer 
2.lnger Holand 
3.Robin Søreng Aakvik 

Varamedlemmer: 
1.Kåre Bakken 
2.Kristin Håkonseth 
3.Lene Moe 

Eiendomsskatt, sakkyndig ankenemnd: 
1.lvar Martin Pettersen 
2.Kristine Guidhaugen 
3.Birger Holand 

Varamedlemmer: 
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Eiendomsskatt, klagenemnd 
Medlemmer: 
1 Ivar Martin Pettersen 
2 Kristine Guidhaugen 
3 Jan Meyer 
Varamedlemmer: 
1 Aiste Nauburaite 
2 Ole Dreiem 
3 Birger Holand 

Eiendomsskatt, sakkyndig nemnd 
Medlemmer: 
1 Are Edgar Stenkjær Bremnesveien 24 9 6 3 5 2  
2 Inger Holand 
3 Rabin Søreng Aakvik 
Varamedlemmer: 
1 Kåre Bakken 
2 Kristin Håkonseth 
3 Lene Moe 

1.Aiste Nauburaite 
2.Ole Dreiem 
3.Birger Holand 

Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Valgkomiteens innstilling fremlagt i møtet., foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 

Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 8 / 2 3  vedtak 
Eiendomsskatt, sakkyndig nemd: 
Medlemmer: 

1. Are Edgar Stenkjer 
2. Inger Holand 
3. Rabin Søreng Aakvik 

Varamedlemmer: 
1. Kåre Bakken 
2. Kristin Håkonseth 
3. Lene Moe 

Eiendomsskatt, sakkyndig ankenemd: 
1. Ivar Martin Pettersen 
2. Kristine Guidhaugen 
3. Birger Holand 

Varamedlemmer: 
1. Aiste Nauburaite 
2. Ole Dreiem 
3. Birger Holand 

Valgkomiteens innstilling: 

Valg til sakkyndig nemd: 

medlemmer: 
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1.. 

2 .. 

3 .. 

varamedlemmer: 

1.. 

2 .. 

3 .. 

Valg til sakkyndig ankenemnd: 

medlemmer: 

1.. 

2 .. 

3 .. 

varamedlemmer: 

1.. 

2 .. 

3 .. 

81/23 Valg av samarbeidsutvalg til skole og barnehager 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 81 /23 vedtak: 

Borkenes skole 
Kommunenes eierrepresentant: 
Renathe Jakobsen 
Vara: Anett Grube 

Vik oppvekstsenter 
Kommunenes eierrepresentant: Ola Danielsen 
Vara: Eva Marie Storø 

Husby barnehage 
Kommunens eierrepresentant: Kristin Håkonseth 
Vara: Børge Jentoftsen 

KS - 81/23 vedtak 
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Borkenes skole 
Kommunenes eierrepresentant: 
Renathe Jakobsen 
Vara: Anett Grube 

Vik oppvekstsenter 
Kommunenes eierrepresentant: Ola Danielsen 
Vara: Eva Marie Storø 

Husby barnehage 
Kommunens eierrepresentant: Kristin Håkonseth 
Vara: Børge Jentoftsen 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstillin fremmet i møtet, foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 

Borkenes skole 
Kommunens eierre resentant: 

Renathe Jakobsen 
Varamedlem: 

Anette Grube 

Vik o vekstsenter 
Kommunens eierre resentant: 

Ola Danielsen 
Varamedlem: 

Eva Mari Storø 

å Borkenes 
Kommunens eierre resentant: 

Kristin Håkonseth 
Varamedlem: 

Bør e Jentoftsen 

Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 81/23 vedtak 
Borkenes skole 
Kommunenes eierrepresentant: Renathe Jakobsen 
Vara: Anett Grube 

Vik oppvekstsenter 
Kommunenes eierrepresentant: Ola Danielsen 
Vara: Eva Marie Storø 

Husby barnehage 
Kommunens eierrepresentant: Kristin Håkonseth 
Vara: Børge Jentoftsen 

Valgkomiteens innstilling: 

Kommunenes eierrepresentant: 
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Borkenes skole: 

Medlem: 

Vara: 

Kommunenes eierrepresentant 

Vik oppvekstsenter 

Medlem:' 

Vara: 

Husby barnehage 

Medlem: 

Vara: 

82/23 Valg av styremedlem Sør-Troms museum 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 82/23 vedtak: 
Kommunens styremedlem: Gyrd Harstad 
Personlig varamedlem: Bente Berg 

Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 82/23 vedtak 
Kommunens styremedlem: Gyrd Harstad 
Personlig varamedlem: Bente Berg 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstillin fremlagt i møtet: , foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 
Kommunens st remedlem: 
G rd Harstad 
Personli varamedlem: 
Bente Ber 

Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 82/23 vedtak 
Kommunens styremedlem: Gyrd Harstad 
Personlig varamedlem: Bente Berg 
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Valgkomiteens innstilling: 

styremedlem: 

1. 

varamedlem: 

1. 

83/23 Valg av representant til Arkiv Troms IKS 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 83/23 vedtak: 

Representant 
1.Varaordfører 

Vararepresentant: 
1.Ordfører 
2.Kåre Bakken 

Votering: 
Enstemmig vedtatt 

KS - 83/23 vedtak 
Representant 
1.Varaordfører 

Vararepresentant: 
1.Ordfører 
2.Kåre Bakken 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstillin fremlagt i møtet, foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 

Re resentant 
Varaordfører 
Varare resentant 
Ordfører 
Kåre Bakken 

Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 83/23 vedtak 
Representant: Varaordfører 
Vararepresentanter 

1. Ordfører 
2. Kåre Bakken 
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Valgkomiteens innstilling: 

Representant 

1.. 

vararepresentant: 

1.. 

2 .. 

84/23 Valg til representantskap Hålogaland 
Ressursselskap IKS 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 84/23 vedtak: 

Kommunens representant: leder teknisk utvalg 
Vararepresentanter: 
1.Nestleder teknisk utvalg 
2.Gyrd Harstad 

Votering: 
Enstemmig vedtatt 

KS - 84/23 vedtak 
Kommunens representant: leder teknisk utvalg 
Vararepresentanter: 
1.Nestleder teknisk utvalg 
2.Gyrd Harstad 

Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstillin fremla ti møtet, foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 

Kommunens re resentant: 
1 Leder teknisk utval 
Varare resentant: 
1 Nestleder teknisk utval 
2 G rd Harstad 

Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 84/23 vedtak 
Valgkomiteens innstilling: 

Kommunens representant: leder teknisk utvalg 
Vararepresentanter: 

1. Nestleder teknisk utvalg 

Side 5 a v  55 



2. Gyrd Harstad 

Valgkomiteens innstilling: 

representant: 

1. 

vararepresentant: 

1. 

2. 

85/23 Valg til representantskap KomRev NORD IKS 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 85/23 vedtak 
Representant: Ordfører 
Vararepresentanter: 1.Varaordfører 
2.Frode Vik 

Votering: Enstemmig vedtatt 

KS - 85/23 vedtak 
Representant: Ordfører 

Vararepresentanter: 
1.Varaordfører 
2.Frode Vik 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstilling fremlagt i møtet. , foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 
Medlem: 
Ordfører 
Vara: 
Varaordfører 
Frode Vik 

Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 85/23 vedtak 
Representant: Ordfører 
Vararepresentanter: 

1. Varaordfører 
2. Frode Vik 

Valgkomiteens innstilling: 

representant: 
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1 

vararepresentant: 

1. 

2. 

86/23 Valg til representantskap K-Sekretariatet IKS 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 86/23 vedtak 
Representant: Varaordfører 
Vararepresentanter: 
1.Ordfører 
2.Bente Berg 

Votering: 
Enstemmig vedtatt 

KS - 86/23 vedtak 
Representant: Varaordfører 
Vararepresentanter: 
1.Ordfører 
2.Bente Berg 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstilling fremlagt i møtet., foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 
Medlem: 
Varaordfører 
Vara: 
Ordfører 
Bente Ber 

Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 86/23 vedtak 
Representant: Varaordfører 
Vararepresentanter: 

1. Ordfører 
2. Bente Berg 

Valgkomiteens innstilling: 

medlem: 

1. 
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varamedlem: 

1. 

2 

87/23 Valg til representantskap Sør-Troms 
Interkommunale Utvalg mot Akutt forurensning (STIUA) 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

KF - 87 /23 vedtak 
Representant: Ordfører 
Vararepresentant: Varaordfører 

Votering: 
Enstemmig vedtatt 

KS - 87/23 vedtak 
Representant: Ordfører 
Vararepresentant: Varaordfører 
Kvæfjord formannskap 14.12.223 

Behandling 
Val komiteens innstillin fremlagt i møtet., foreslått av Birger Holand, Senterpartiet 
Re resentant: 
Ordfører 
Varare resentant: 
Varaordfører 

• valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

KF - 87/23 vedtak 
Representant: Ordfører 
Vararepresentant: Varaordfører 

Valgkomiteens innstilling: 

representant: 

1. 

vararepresentant: 

1. 
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88/23 Valg Midtre Hålogaland friluftsråd 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Valgkomiteens innstilling til Midtre Hålogaland friluftsråd, representantskapet: 
Kommunenes representant: Ordføreren 
Vararepresentant: Varaordføreren 
Kommunal kontaktperson utpekes av kommunedirektøren. 

Ordfører Birger Holand gis fullmakt til å finne 2 styrekandidater til friluftsrådets styre, et av 
hvert kjønn. 

Votering: 
Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 88/23 vedtak 
Midtre Hålogaland friluftsråd, representantskapet: 

Kommunenes representant: Ordføreren 
Vararepresentant: Varaordføreren 
Kommunal kontaktperson utpekes av kommunedirektøren. 

Ordfører Birger Holand(SP) gis fullmakt til å finne 2 styrekandidater til friluftsrådets styre, et 
av hvert kjønn. 

89/23 Valg til NNDs legat til beste for psykisk 
utviklingshemmede 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Valgkomiteens innstilling til styrerepresentant: 
1. Ordføreren er fast representant, jf. styrevedtekter 
2. Lars-Jonny Pedersen (AP) 
3. Utpekes av Nord-Norges Diakonistiftelse 

Votering: 
Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 89/23 vedtak 
1. Ordføreren er fast representant, jf. styrevedtekter 
2. Lars-Jonny Pedersen (AP) 
3. Utpekes av Nord-Norges Diakonistiftelse 
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9 / 2 3  Valg til vannområdeutvalg 

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Valgkomiteens innstilling: 
VOU styringsgruppe: 
Medlem: Ordføreren 
Varamedlem: varaordføreren 

Votering: 
Valgkomiteens innstilling enstemmig vedtatt 

KS - 9 / 2 3  vedtak 
VOU styringsgruppe: 
Medlem: Ordføreren 
Varamedlem: varaordføreren 

91/23 Politisk møteplan for 2 2 4  

Kommunestyret 14.12.223 

Behandling 

Representanten Lars-Jonny Pedersen (AP) fremmet slikt forslag: 
Ordfører finner dato for et femte kommunestyremøte i 2 2 4 .  
Forslaget enstemmig vedtatt. 

KS - 91/23 vedtak 
Ordfører finner dato for et femte kommunestyremøte i 2 2 4 .  
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